**Управління Служби безпеки України**

**в Закарпатській області**

|  |
| --- |
| **ЗАТВЕРДЖЕНО** |
| **РІШЕННЯМ УПОВНОВАЖЕНОЇ ОСОБИ** |
| **ПРОТОКОЛ № б/н** |
| **від 20 груд**ня 2023 року |

**ТЕНДЕРНА ДОКУМЕНТАЦІЯ**

по процедурі **ВІДКРИТІ ТОРГИ (з особливостями)**

на закупівлю **Товару**

**Електрична енергія на 2024 рік.**

**код CPV згідно ДК 021:2015-09310000-5**

**«Електрична енергія»**

**м. Ужгород – 2023 р.**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **ЗМІСТ** | | |
| **Розділ 1.** **Загальні положення** | | |
| **1.1.** | Терміни, які вживаються в тендерній документації | |
| **1.2.** | Інформація про замовника торгів | |
| **1.3.** | Процедура закупівлі | |
| **1.4.** | Інформація про предмет закупівлі | |
| **1.5.** | Недискримінація учасників | |
| **1.6.** | Валюта, у якій повинна бути зазначена ціна тендерної пропозиції | |
| **1.7.** | Мова (мови), якою (якими) повинні бути складені тендерні пропозиції | |
| **1.8.** | Дії Замовника відповідно до діючих рішень РНБО України | |
| **Розділ 2. Порядок унесення змін та надання роз’яснень до тендерної документації** | | |
| **2.1.** | Процедура надання роз’яснень щодо тендерної документації | |
| **2.2.** | Внесення змін до тендерної документації | |
| **Розділ 3. Інструкція з підготовки тендерної пропозиції** | | |
| **3.1.** | Зміст і спосіб подання тендерної пропозиції | |
| **3.2.** | Забезпечення тендерної пропозиції | |
| **3.3.** | Умови повернення чи неповернення забезпечення тендерної пропозиції | |
| **3.4.** | Строк дії тендерної пропозиції, протягом якого тендерні пропозиції є дійсними | |
| **3.5.** | Кваліфікаційні критерії до учасників та вимоги згідно п. 47 Особливостей | |
| **3.6.** | Інформація про технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі | |
| **3.7** | Інформація про маркування, протоколи випробувань або сертифікати, що підтверджують відповідність предмета закупівлі встановленим замовником вимогам | |
| **3.8.** | Інформація про субпідрядника /співвиконавця | |
| **3.9.** | Унесення змін або відкликання тендерної пропозиції учасником | |
| **Розділ 4. Подання та розкриття тендерної пропозиції** | | |
| **4.1.** | Кінцевий строк подання тендерної пропозиції | |
| **4.2.** | Дата та час розкриття тендерної пропозиції | |
| **Розділ 5. Оцінка тендерної пропозиції** | | |
| **5.1.** | Перелік критеріїв оцінки та методика оцінки тендерної пропозиції із зазначенням питомої ваги критерію | |
| **5.2.** | Інша інформація | |
| **5.3.** | Відхилення тендерних пропозицій | |
| **Розділ 6. Результати торгів та укладання договору про закупівлю** | | |
| **6.1.** | Відміна тендеру чи визнання тендеру таким, що не відбувся | |
| **6.2.** | Строк укладання договору про закупівлю | |
| **6.3.** | Проєкт договору про закупівлю | |
| **6.4.** | Умови договору про закупівлю | |
| **6.5.** | Дії замовника при відмові переможця торгів підписати договір про закупівлю | |
| **6.6.** | Забезпечення виконання договору про закупівлю | |
| **Додатки до тендерної документації, що завантажуються до електронної системи закупівель окремими файлами:** | | |
| **Додаток 1** | | Кваліфікаційні (кваліфікаційний) критерії процедури та інші документи які вимагаються Тендерною документацією. |
| **Додаток 2** | | Технічні, якісні, кількісні характеристики та опис предмета закупівлі (товару) |
| **Додаток 3** | | Проєкт договору про закупівлю |
| **Додаток 4** | | Тендерна пропозиція для участі у відкритих торгах |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| № | **Розділ 1. Загальні положення** | |
| 1.1 | **Терміни, які вживаються в тендерній документації** | Документацію розроблено відповідно до вимог Закону України «Про публічні закупівлі» (далі — Закон) та постанови Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 року № 1178 (зі змінами) «Про затвердження особливостей здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України «Про публічні закупівлі», на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування» (далі — Особливості).  Терміни, які використовуються в цій документації, вживаються у значенні, наведеному в Законі та Особливостях. |
| 1.2 | **Інформація про замовника торгів** |  |
| 1.2.1 | повне найменування | Управління Служби безпеки України в Закарпатській області |
| 1.2.2 | місце знаходження | м. Ужгород |
| 1.2.3 | посадова особа замовника, уповноважена здійснювати зв'язок з учасниками | Клованич Володимир Іванович - співробітник Управління, 88000, Закарпатська область, м. Ужгород, вул. Довженка, 3,телефон - (0312) 69-14-72, факс ( 0312 ) 61-71-15, Ел. адреса: vo-ka@meta.ua |
| 1.3 | **Процедура закупівлі** | відкриті торги з особливостями |
| 1.4 | **Інформація про предмет закупівлі** |  |
| 1.4.1 | назва предмета закупівлі | товар - електрична енергія - код CPV згідно ДК 021:2015-09310000-5 "Електрична енергія" |
| 1.4.2 | опис окремої частини або частин предмета закупівлі (лота), щодо яких можуть бути подані тендерні пропозиції | Закупівля здійснюється щодо предмету закупівлі в цілому |
| 1.4.3 | Місце, кількість, обсяг поставки товарів (надання послуг, виконання робіт) | Місце поставки товару - згідно Переліку об'єктів споживача  Кількість: 400 000 кВт\*год |
| 1.4.4 | Строк поставки товарів (надання послуг, виконання робіт) | до 31.12.2024 року. |
| 1.5 | **Недискримінація учасників** | Учасники (резиденти та нерезиденти) всіх форм власності та організаційно-правових форм беруть участь у процедурах закупівель на рівних умовах.  **Учасники-нерезиденти подають тендерну пропозицію з урахуванням особливостей законодавства країни їх реєстрації легалізовані у встановленому порядку у випадках, передбачених чиним законодавством\*.**  \* *Документи легалізуються Учасниками торгів – нерезидентами наступним чином:*  *а) за спрощеною процедурою проставлення Апостиля (Apostille) відповідно до статей 3 та 4 Гаазької Конвенції від 05.10.1961 і супроводжуються перекладом на українську мову з нотаріальним засвідченням підпису перекладача;*  *або*  *б) за процедурою консульської легалізації відповідно до Віденської Конвенції «Про консульські зносини» 1963 року і супроводжуються перекладом на українську мову з нотаріальним засвідченням підпису перекладача;*  *або*  *в) завірений нотаріально (в разі, якщо документ не потребує легалізації згідно з міжнародною угодою (конвенцією тощо) між Україною та країною-Учасника торгів) та в такому випадку надається лист-роз‘яснення, складений в довільній формі, з посиланням на відповідну міжнародну угоду (конвенцію тощо) між Україною та країною-Учасника торгів, згідно з якою документ не потребує легалізації і супроводжуються перекладом на українську мову з нотаріальним засвідченням підпису перекладача* |
| 1.6 | **Валюта, у якій повинна бути зазначена ціна тендерної пропозиції** | Валютою тендерної пропозиції є гривня. ***У разі якщо учасником процедури закупівлі є нерезидент*,** такий Учасник зазначає ціну пропозиції в електронній системі закупівель у валюті – гривня. |
| 1.7 | **Мова (мови), якою (якими) повинні бути складені тендерні пропозиції** | Мова тендерної пропозиції – українська.  Під час проведення процедур закупівель усі документи, що готуються замовником, викладаються українською мовою, а також за рішенням замовника одночасно всі документи можуть мати автентичний переклад на іншу мову. Визначальним є текст, викладений українською мовою.  Стандартні характеристики, вимоги, умовні позначення у вигляді скорочень та термінологія, пов’язана з товарами, роботами чи послугами, що закуповуються, передбачені існуючими міжнародними або національними стандартами, нормами та правилами, викладаються мовою їх загально прийнятого застосування.  Уся інформація розміщується в електронній системі закупівель українською мовою, крім тих випадків коли використання букв та символів української мови призводить до їх спотворення (зокрема, але не виключно адреси мережі "інтернет", адреси електронної пошти, торговельної марки (знаку для товарів та послуг). Тендерна пропозиція та усі документи, які передбачені вимогами тендерної документації та додатками до неї складаються українською мовою. Документи або копії документів (які передбачені вимогами тендерної документації та додатками до неї), які надаються Учасником у складі тендерної пропозиції, викладені іншими мовами, повинні надаватися разом із їх автентичним перекладом всього документу на українську мову.  Автентичним перекладом вважається повний переклад документа (включаючи реквізити та будь-які позначення).  **У разі надання документа (листа, інформації тощо) виданого іноземною юридичною особою, компанією, установою, організацією тощо (видані в іноземних державах) документ повинен бути легалізований або посвідчений в установленому законодавством порядку:**  *а) за спрощеною процедурою проставлення Апостиля (Apostille) відповідно до статей 3 та 4 Гаазької Конвенції від 05.10.1961 і супроводжуються перекладом на українську мову з нотаріальним засвідченням підпису перекладача;*  *або*  *б) за процедурою консульської легалізації відповідно до Віденської Конвенції «Про консульські зносини» 1963 року і супроводжуються перекладом на українську мову з нотаріальним засвідченням підпису перекладача;*  *або*  *в) завірений нотаріально (в разі, якщо документ не потребує легалізації згідно з міжнародною угодою (конвенцією тощо) між Україною та країною-Учасника торгів) та в такому випадку надається лист-роз’яснення, складений в довільній формі, з посиланням на відповідну міжнародну угоду (конвенцію тощо) між Україною та країною-Учасника торгів, згідно з якою документ не потребує легалізації і супроводжуються перекладом на українську мову з нотаріальним засвідченням підпису перекладача.*  В інших випадках надання документів іноземною мовою установами, організаціями, учасником переклад має бути завірений нотаріально.  Оформлення перекладу має відповідати вимогам до оформлення ділових документів, у тому числі ДСТУ 4163-2020 Національного стандарту України (затвердженого наказом ДП «Український науково-дослідний і навчальний центр проблем стандартизації, сертифікації та якості» від 01.07.2020 р. № 144).  Замовник не зобов’язаний розглядати документи, які не передбачені вимогами тендерної документації та додатками до неї та які учасник додатково надає на власний розсуд, у тому числі якщо такі документи надані іноземною мовою без перекладу. |
| 1.8 | **Дії Замовника відповідно до діючих рішень РНБО України** | Замовник приймає рішення про відмову учаснику в участі в процедурі закупівлі та відхиляє його тендерну пропозицію в разі, якщо до учасника застосовані персональні спеціальні економічні та інші обмежувальні заходи (санкції) відповідно до діючих рішень РНБО України. |
| **Розділ 2. Порядок унесення змін та надання роз’яснень до тендерноїдокументації** | | |
| 2.1 | **Процедура надання роз’яснень щодо тендерної документації** | Фізична/юридична особа має право не пізніше ніж за три дні до закінчення строку подання тендерної пропозиції звернутися через електронну систему закупівель до замовника за роз’ясненнями щодо тендерної документації та/або звернутися до замовника з вимогою щодо усунення порушення під час проведення тендеру. Усі звернення за роз’ясненнями та звернення щодо усунення порушення автоматично оприлюднюються в електронній системі закупівель без ідентифікації особи, яка звернулася до замовника. Замовник повинен ***протягом трьох днів*** з дати їх оприлюднення надати роз’яснення на звернення шляхом оприлюднення його в електронній системі закупівель. У разі несвоєчасного надання замовником роз’яснень щодо змісту тендерної документації електронна система закупівель автоматично зупиняє перебіг відкритих торгів.  Для поновлення перебігу відкритих торгів замовник повинен розмістити роз’яснення щодо змісту тендерної документації в електронній системі закупівель з одночасним продовженням строку подання тендерних пропозицій ***не менш як на чотири дні.*** |
| 2.2 | **Внесення змін до тендерної документації** | Замовник має право з власної ініціативи або у разі усунення порушень вимог законодавства у сфері публічних закупівель, викладених у висновку органу державного фінансового контролю відповідно до [статті 8](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n960) Закону, або за результатами звернень, або на підставі рішення органу оскарження внести зміни до тендерної документації. У разі внесення змін до тендерної документації строк для подання тендерних пропозицій продовжується замовником в електронній системі закупівель, а саме в оголошенні про проведення відкритих торгів, таким чином, щоб з моменту внесення змін до тендерної документації до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій залишалося ***не менше чотирьох днів.***  Зміни, що вносяться замовником до тендерної документації, розміщуються та відображаються в електронній системі закупівель у вигляді нової редакції тендерної документації додатково до початкової редакції тендерної документації. Замовник разом із змінами до тендерної документації в окремому документі оприлюднює перелік змін, що вносяться. Зміни до тендерної документації у машинозчитувальному форматі розміщуються в електронній системі закупівель протягом одного дня з дати прийняття рішення про їх внесення. |
| **Розділ 3. Інструкція з підготовки тендерної пропозиції** | | |
| **3.1** | **Зміст і спосіб подання тендерної пропозиції** | *Тендерні пропозиції*[*подаються*](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%8E%D1%82%D1%8C%D1%81%D1%8F#w1_2) *відповідно до порядку, визначеного статтею 26 Закону, крім положень частин* [*першої*](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1462)*,* [*четвертої*](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1469)*,* [*шостої*](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1471) *та* [*сьомої*](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1472) *статті 26 Закону.*  Тендерна пропозиція подається в електронній формі через електронну систему закупівель шляхом заповнення електронних форм з окремими полями, у яких зазначається інформація про ціну, інші критерії оцінки (у разі їх встановлення замовником), інформація від учасника процедури закупівлі про його відповідність кваліфікаційним (кваліфікаційному) критеріям (у разі їх (його) встановлення, наявність/відсутність підстав, установлених у [пункті 47](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%8E%D1%82%D1%8C%D1%81%D1%8F#n615) Особливостей і в тендерній документації, та шляхом завантаження необхідних документів, що вимагаються замовником у тендерній документації:   * інформацією, що підтверджує відповідність учасника кваліфікаційним (кваліфікаційному) критеріям та вимогам, встановлених пунктом 47 Особливостей – ***згідно Додатку 1*** ***до цієї тендерної документації***; * описом предмета закупівлі з інформацією про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі, а також відповідною технічною специфікацією (у разі потреби - плани, креслення, малюнки чи опис предмета закупівлі) (відповідно до вимог пункту 3.6 тендерної документації та Додатку 2 до тендерної документації); * документами, що підтверджують повноваження особи (посадової особи) або представника учасника процедури закупівлі щодо підпису документів тендерної пропозиції, а також договору – за результатами проведення процедури закупівлі *(підтверджуються: випискою з протоколу засновників/учасників, наказом про призначення, довіреністю, дорученням або іншим документом, що підтверджує повноваження на підписання відповідних документів)*; * листом-згодою з проєктом договору *(проєкт договору, що є Додатком 3 до цієї тендерної документації);* * пропозицією для участі у відкритих торгах (з особливостями) *згідно Додатку 4 до цієї тендерної документації;* * у разі якщо тендерна пропозиція подається об’єднанням учасників, до неї обов’язково включається документ про створення такого об’єднання; * іншою інформацією та документами, відповідно до вимог цієї тендерної документації та додатків до неї.   **Учасник процедури закупівлі повинен у складі тендерної пропозиції додатково надати належним чином оформлені:**   * копію витягу з реєстру платника податку на додану вартість або копію свідоцтва про реєстрацію платника податку на додану вартість (у передбачених законодавством випадках) (*для юридичних осіб-учасників*); * копію витягу з реєстру платника єдиного податку або копію свідоцтва платника єдиного податку (у передбачених законодавством випадках) (*для фізичних осіб-підприємців-учасників*); * копію статуту (із змінами – у разі наявності таких змін)або інший установчий документ *(виключно* *для юридичних осіб-учасників)*. Якщо реєстрація статуту або внесення змін до статуту (нова редакція) відбулися після 01.01.2016 відповідно до Закону України «Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб-підприємців та громадських формувань», то учасник має право надати копію документу (або довідку довільної форми) із зазначеним кодом за яким можна отримати доступ до статуту учасника на вебпорталі Міністерства юстиції України і такий учасник має право не надавати копію статуту; * довідка/картка про присвоєння ідентифікаційного коду або у разі відсутності довідки/картки про присвоєння ідентифікаційного коду з релігійних переконань, надати сторінку паспорта з відповідною відміткою або лист-пояснення із зазначенням законодавчих підстав ненадання документу *(виключно для фізичних осіб-учасників, фізичних осіб-підприємців-учасників);* * паспорт (1-6 сторінки та місце проживання) у випадку, якщо такий паспорт оформлено у вигляді книжечки, або паспорт (обидві сторони), якщо такий паспорт оформлено у формі картки, що містить безконтактний електронний носій, або інший документ, передбачений статтею 13 Закону України «Про Єдиний державний демографічний реєстр та документи, що підтверджують громадянство України, посвідчують особу чи її спеціальний статус» (із змінами) *(виключно для фізичних осіб-учасників, фізичних осіб-підприємців-учасників);* * лист-згоду на обробку, використання, поширення та доступ до персональних даних, відомостей наданих у зв’язку з участю в процедурі відкритих торгів, цивільно-правових та господарських відносинах (складається та підписується особисто особою/особами, котра підписує тендерну пропозицію та уповноважена підписувати договір тощо) (*виключно для фізичних осіб-учасників, фізичних осіб-підприємців-учасників*); * лист учасника-юридичної особи про те, що юридична особа є розпорядником персональних даних та має право на обробку, використання, поширення та доступ до персональних даних, відомостей наданих у зв’язку з участю в процедурі відкритих торгів, цивільно-правових та господарських відносин, а також про надання такого права замовнику, як одержувачу зазначених персональних даних від імені суб’єкта (володільця) – щодо персональних даних осіб, персональні дані щодо яких містяться в тендерній пропозиції (складається та підписується керівником або уповноваженим представником юридичної особи) (*виключно для юридичних осіб-учасників*); * довідка у довільній формі про те, що учасник не перебуває під санкціями чи іншими обмежувальними заходами, а також про відсутність інших нормативних чи адміністративних обмежень, що перешкоджають укладенню або виконанню договору; * гарантійний лист, складений в довільній формі, в якому учасник гарантує, що товар за предметом закупівлі, запропонований учасником у складі пропозиції, не ввезений та не буде ввезений на митну територію України в митному режимі імпорту товарів з Російської Федерації; * довідка про засновників, учасників, акціонерів, кінцевих бенефіціарних власників юридичної особи: назва юридичної особи, її місцезнаходження та країна реєстрації (засновника, кінцевого бенефіціарного власника тощо); прізвище, ім’я по-батькові, місце проживання та громадянство (засновника, кінцевого бенефіціарного власника тощо).Зазначена довідка надається лише учасниками юридичними особами та лише в період, коли Єдиний державний реєстр юридичних осіб, фізичних осіб — підприємців та громадських формувань не функціонує (відсутня можливість отримання інформації Замовником). Інформація про кінцевого бенефіціарного власника зазначається в довідці лише учасниками — юридичними особами, які повинні мати таку інформацію в Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб — підприємців та громадських формувань відповідно до пункту 9 частини 2 статті 9 Закону України «Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб — підприємців та громадських формувань».   Замовник не вимагає документального підтвердження інформації про відсутність підстав для відхилення тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі та/або переможця, визначених пунктом 47 Особливостей, у разі, коли така інформація є публічною, що оприлюднена у формі відкритих даних згідно із Законом України “Про доступ до публічної інформації”, та/або міститься у відкритих публічних електронних реєстрах, доступ до яких є вільним, та/або може бути отримана електронною системою закупівель шляхом обміну інформацією з іншими державними системами та реєстрами, крім випадків, коли доступ до такої інформації є обмеженим на момент оприлюднення оголошення про проведення відкритих торгів (з особливостями) або подачі тендерної пропозиції учасником.  Документи, видані іншими юридичними особами, органами (у тому числі, іноземними), повинні містити підпис, повну назву посади, ім’я та прізвище уповноваженої особи, на складання такого документу, печатку (за наявності обов’язку її використання у діяльності).  Зазначені документи повинні міститись у складі тендерної пропозиції.  Документи за оформленням повинні відповідати визначенню та вимогам до офіційних документів згідно законодавчих та нормативних актів, у тому числі стандартів.  Всі посилання на конкретну торговельну марку чи фірму, патент, конструкцію або тип предмета закупівлі, джерело його походження або виробника, слід читати з виразом «або еквівалент».  У разі виникнення у учасників процедури закупівлі питань, що не висвітлені в тендерній документації, то при вирішенні останніх Уповноважена особа та учасники процедури закупівлі керуються чинними нормативно-правовими актами України.  Рекомендується документи у складі пропозиції Учасника надавати у тій послідовності, в якій вони наведені у тендерній документації замовника, а також надавати окремим файлом кожний документ, що іменується відповідно змісту документа.  ***Переможець процедури закупівлі у строк, що не перевищує чотири дні з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, повинен надати Замовнику шляхом оприлюднення їх в електронній системі закупівель документи , встановлені в Додатку 1 (для переможця).***  У випадку ненадання переможцем документів ***згідно з Додатком 1 до цієї тендерної документації (для переможця)*** або надання їх з порушенням терміну або вимог, передбачених тендерною документацією, Переможець вважається таким, що не надав у спосіб, зазначений в тендерній документації, документи, що підтверджують відсутність підстав, визначених п. 47 Особливостей.  **Опис та приклади формальних (несуттєвих) помилок:**  Згідно з наказом Мінекономіки від 15.04.2020 № 710 «Про затвердження Переліку формальних помилок» та на виконання пункту 19 частини 2 статті 22 Закону в тендерній документації наведено опис та приклади формальних (несуттєвих) помилок, допущення яких учасниками не призведе до відхилення їх тендерних пропозицій у наступній редакції:  «Формальними (несуттєвими) вважаються помилки, що пов’язані з оформленням тендерної пропозиції та не впливають на зміст тендерної пропозиції, а саме - технічні помилки та описки.  ***Опис формальних (несуттєвих) помилок:***  1. Інформація / документ, подана учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, містить помилку (помилки) у частині:  - уживання великої літери;  - уживання розділових знаків та відмінювання слів у реченні;  - використання слова або мовного звороту, запозичених з іншої мови;  - зазначення унікального номера оголошення про проведення конкурентної процедури закупівлі, присвоєного електронною системою закупівель та/або унікального номера повідомлення про намір укласти договір про закупівлю - помилка в цифрах;  - застосування правил переносу частини слова з рядка в рядок;  - написання слів разом та/або окремо, та/або через дефіс;  - нумерації сторінок/аркушів (у тому числі кілька сторінок/аркушів мають однаковий номер, пропущені номери окремих сторінок/аркушів, немає нумерації сторінок/аркушів, нумерація сторінок/аркушів не відповідає переліку, зазначеному в документі).  2. Помилка, зроблена учасником процедури закупівлі під час оформлення тексту документа / унесення інформації в окремі поля електронної форми тендерної пропозиції (у тому числі комп'ютерна коректура, заміна літери (літер) та / або цифри (цифр), переставлення літер (цифр) місцями, пропуск літер (цифр), повторення слів, немає пропуску між словами, заокруглення числа), що не впливає на ціну тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі та не призводить до її спотворення та / або не стосується характеристики предмета закупівлі, кваліфікаційних критеріїв до учасника процедури закупівлі.  3. Невірна назва документа (документів), що подається учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, зміст якого відповідає вимогам, визначеним замовником у тендерній документації.  4. Окрема сторінка (сторінки) копії документа (документів) не завірена підписом та / або печаткою учасника процедури закупівлі (у разі її використання).  5. У складі тендерної пропозиції немає документа (документів), на який посилається учасник процедури закупівлі у своїй тендерній пропозиції, при цьому замовником не вимагається подання такого документа в тендерній документації.  6. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що не містить власноручного підпису уповноваженої особи учасника процедури закупівлі, якщо на цей документ (документи) накладено її удосконалений або кваліфікований електронний підпис.  7. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що складений у довільній формі та не містить вихідного номера.  8. Подання документа учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що є сканованою копією оригіналу документа/електронного документа.  9. Подання документа учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, який засвідчений підписом уповноваженої особи учасника процедури закупівлі та додатково містить підпис (візу) особи, повноваження якої учасником процедури закупівлі не підтверджені (наприклад, переклад документа завізований перекладачем тощо).  10. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що містить (містять) застарілу інформацію про назву вулиці, міста, найменування юридичної особи тощо, у зв'язку з тим, що такі назва, найменування були змінені відповідно до законодавства після того, як відповідний документ (документи) був (були) поданий (подані).  11. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, в якому позиція цифри (цифр) у сумі є некоректною, при цьому сума, що зазначена прописом, є правильною.  12. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції в форматі, що відрізняється від формату, який вимагається замовником у тендерній документації, при цьому такий формат документа забезпечує можливість його перегляду.  ***Приклади формальних (несуттєвих) помилок:***  - «Інформація в довільній формі» замість «Інформація», «Лист-пояснення» замість «Лист», «довідка» замість «гарантійний лист», «інформація» замість «довідка»;  - «м.київ» замість «м.Київ»;  - «поряд -ок» замість «поря – док»;  - «ненадається» замість «не надається»»;  - «\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_№\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_» замість «19.03.2022 №320/13/14-01»  - учасник розмістив (завантажив) документ у форматі «JPG» замість документа у форматі «pdf» (PortableDocumentFormat)».  Документи, що не передбачені законодавством для учасників - юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб - підприємців, не подаються ними у складі тендерної пропозиції.  Відсутність документів, що не передбачені законодавством для учасників - юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб - підприємців, у складі тендерної пропозиції, не може бути підставою для її відхилення замовником.  **УВАГА!!!**  **Відповідно до частини третьої статті 12 Закону під час використання електронної системи закупівель з метою подання тендерних пропозицій та їх оцінки документи та дані створюються та подаються з урахуванням вимог законів України "Про електронні документи та електронний документообіг" та "Про електронні довірчі послуги". Учасники процедури закупівлі подають тендерні пропозиції у формі електронного документа чи скан-копій через електронну систему закупівель. Тендерна пропозиція учасника має відповідати ряду вимог:**  **1) документи мають бути чіткими та розбірливими для читання;**  **2) якщо у складі тендерної пропозиції є хоча б один сканований документ, потрібно накласти удосконалений електронний підпис (УЕП) або кваліфікований електронний підпис (КЕП) на тендерну пропозицію;**  **3) якщо ж такі документи надано у формі електронного документа, УЕП або КЕП накладають на кожен електронний документ тендерної пропозиції окремо;**  **4) якщо ж пропозиція містить і скановані, і електронні документи, потрібно накласти УЕП або КЕП на тендерну пропозицію в цілому та на кожен електронний документ окремо.**  **Виняток: якщо електронні документи тендерної пропозиції видано іншою організацією і на них уже накладено УЕП або КЕП цієї організації, учаснику не потрібно накладати на нього свій УЕП або КЕП.**  **Зверніть увагу: документи тендерної пропозиції, які надані не у формі електронного документа (без УЕП або КЕП на документі), повинні містити підпис уповноваженої (посадової) особи (із зазначенням прізвища, ініціалів (імені) та посади особи), а також відбитки печатки учасника (у разі використання).**  **Замовник не вимагає від учасників засвідчувати документи (матеріали та інформацію), що подаються у складі тендерної пропозиції, печаткою (у разі використання) та підписом уповноваженої особи, якщо такі документи (матеріали та інформація) надані у формі електронного документа через електронну систему закупівель із накладанням електронного підпису, що базується на кваліфікованому сертифікаті електронного підпису, відповідно до вимог Закону України "Про електронні довірчі послуги". Замовник перевіряє УЕП або КЕП учасника на сайті центрального засвідчувального органу за посиланням https://czo.gov.ua/verify. Під час перевірки УЕП або КЕП повинні відображатися: прізвище та ініціали особи, уповноваженої на підписання тендерної пропозиції (власника ключа) та назви юридичної особи (для представників юридичних осіб). У випадку відсутності даної інформації або у випадку не накладення учасником УЕП або КЕП, накладення УЕП або КЕП іншою особою відповідно до умов тендерної документації учасник вважається таким, що не відповідає вимогам, установленим у тендерній документації відповідно до абзацу першого частини третьої статті 22 Закону та тендерна пропозиція буде відхилена на підставі підпункту 2 пункту 44 Особливостей.**  **Всі документи тендерної пропозиції подаються в електронному вигляді через електронну систему закупівель (шляхом завантаження сканованих документів або електронних документів в електронну систему закупівель).**  **Тендерні пропозиції мають право подавати всі заінтересовані особи. Кожен учасник має право подати тільки одну тендерну пропозицію. Неспроможність подати всю інформацію та документи, що вимагаються цією документацією, або подання пропозиції, яка не відповідає вимогам в усіх відношеннях, буде віднесена на ризик учасника та спричинить за собою відхилення такої пропозиції.**  **У випадку подання учасником більше однієї тендерної пропозиції, тендерна пропозиція учасника вважається такою, що не відповідає вимогам, установленим у тендерній документації, відповідно до абзацу першого частини 3 статті 22 Закону та тендерна пропозиція буде відхилена на підставі підпункту 2 пункту 44 Особливостей.** |
| 3.2 | **Забезпечення тендерної пропозиції** | Не вимагається |
| 3.3 | **Умови повернення чи неповернення забезпечення тендерної пропозиції** | Не вимагається |
| 3.4 | **Строк дії тендерної пропозиції, протягом якого тендерні пропозиції є дійсними** | Тендерні пропозиції вважаються дійсними ***протягом 120 (ста двадцяти) днів*** із дати кінцевого строку подання тендерних пропозицій. До закінчення зазначеного строку замовник має право вимагати від учасників процедури закупівлі продовження строку дії тендерних пропозицій.  Учасник процедури закупівлі ***має право:***   * відхилити таку вимогу, не втрачаючи при цьому наданого ним забезпечення тендерної пропозиції (у разі якщо забезпечення вимагалося); * погодитися з вимогою та продовжити строк дії поданої ним тендерної пропозиції і наданого забезпечення тендерної пропозиції (у разі якщо забезпечення вимагалося).   У разі необхідності учасник процедури закупівлі має право з власної ініціативи продовжити строк дії своєї тендерної пропозиції, повідомивши про це замовникові через електронну систему закупівель. |
| 3.5 | **Кваліфікаційні критерії до учасників та вимоги згідно п. 47 Особливостей** | Визначені Замовником згідно із статтею 16 Закону кваліфікаційні критерії та перелік документів, що підтверджують інформацію учасників про відповідність їх таким критеріям, зазначені в *Додатку 1* *до цієї тендерної документації*.  Спосіб підтвердження відповідності учасника критеріям і вимогам наведено в *Додатку 1 до цієї тендерної документації.*  Замовник приймає рішення про відмову учаснику процедури закупівлі в участі у відкритих торгах та зобов’язаний відхилити тендерну пропозицію учасника процедури закупівлі в разі, коли:  1) замовник має незаперечні докази того, що учасник процедури закупівлі пропонує, дає або погоджується дати прямо чи опосередковано будь-якій службовій (посадовій) особі замовника, іншого державного органу винагороду в будь-якій формі (пропозиція щодо наймання на роботу, цінна річ, послуга тощо) з метою вплинути на прийняття рішення щодо визначення переможця процедури закупівлі;  2) відомості про юридичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, внесено до Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення;  3) керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення корупційного правопорушення або правопорушення, пов’язаного з корупцією;  4) суб’єкт господарювання (учасник процедури закупівлі) протягом останніх трьох років притягувався до відповідальності за порушення, передбачене [пунктом 4](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2210-14#n52) частини другої статті 6, [пунктом 1](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2210-14#n456) статті 50 Закону України "Про захист економічної конкуренції", у вигляді вчинення антиконкурентних узгоджених дій, що стосуються спотворення результатів тендерів;  5) фізична особа, яка є учасником процедури закупівлі, була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом та відмиванням коштів), судимість з якої не знято або не погашено в установленому законом порядку;  6) керівник учасника процедури закупівлі був засуджений за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом, шахрайством та відмиванням коштів), судимість з якого не знято або не погашено в установленому законом порядку;  7) тендерна пропозиція подана учасником процедури закупівлі, який є пов’язаною особою з іншими учасниками процедури закупівлі та/або з уповноваженою особою (особами), та/або з керівником замовника;  8) учасник процедури закупівлі визнаний в установленому законом порядку банкрутом та стосовно нього відкрита ліквідаційна процедура;  9) у Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань відсутня інформація, передбачена [пунктом 9](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/755-15#n174) частини другої статті 9 Закону України “Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань” (крім нерезидентів);  10) юридична особа, яка є учасником процедури закупівлі (крім нерезидентів), не має антикорупційної програми чи уповноваженого з реалізації антикорупційної програми, якщо вартість закупівлі товару (товарів), послуги (послуг) або робіт дорівнює чи перевищує 20 млн. гривень (у тому числі за лотом);  11) учасник процедури закупівлі або кінцевий бенефіціарний власник, член або учасник (акціонер) юридичної особи - учасника процедури закупівлі є особою, до якої застосовано санкцію у вигляді заборони на здійснення нею публічних закупівель товарів, робіт і послуг згідно із [Законом України](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1644-18) “Про санкції”, крім випадку, коли активи такої особи в установленому законодавством порядку передані в управління АРМА;  12) керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов’язаного з використанням дитячої праці чи будь-якими формами торгівлі людьми.  Замовник у відповідності до абзацу першого пункту 29 Особливостей не застосовує положення пунктів 1 і 2 частини другої статті 16 Закону у разі проведення відкритих торгів згідно з Особливостями для закупівлі електричної енергії. |
| 3.6 | **Інформація про технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі** | Учасник процедури закупівлі подає в складі тендерної пропозиції документи, які підтверджують відповідність тендерної пропозиції учасника технічним, якісним, кількісним та іншим вимогам до предмета закупівлі, встановленим замовником, а саме:  **-** опис запропонованого товару (у формі пояснювальної записки про технічні, якісні та кількісні характеристики товару, в тому числі, із відповідною технічною специфікацією, іншими відомостями, які підтверджують відповідність пропозиції учасника вимогам замовника до предмету закупівлі, викладеним у Додатку 2 до тендерної документації).  Детальний опис предмета закупівлі, у т.ч. інформацію про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі, викладено у **Додатку 2** до тендерної документації.  Тендерна документація складена з урахуванням потреб осіб з інвалідністю та проектувальних вимог для врахування потреб усіх категорій користувачів, тому під час подання пропозиції учасник повинен врахувати вимоги щодо наявності можливості задоволення потреб осіб з інвалідністю та проектувальних вимог для врахування потреб усіх категорій користувачів. |
| 3.7 | **Інформація про маркування, протоколи випробувань або сертифікати, що підтверджують відповідність предмета закупівлі встановленим замовником вимогам** | Не вимагається. |
| 3.8 | **Інформація про субпідрядника /співвиконавця** | Не передбачено. |
| 3.9 | **Унесення змін або відкликання тендерної пропозиції учасником** | Учасник процедури закупівлі має право внести зміни до своєї тендерної пропозиції або відкликати її до закінчення кінцевого строку її подання без втрати свого забезпечення тендерної пропозиції (у разі встановлення). Такі зміни або заява про відкликання тендерної пропозиції враховуються, якщо вони отримані електронною системою закупівель до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій. |
| **Розділ 4. Подання та розкриття тендерної пропозиції** | | |
| 4.1 | **Кінцевий строк подання тендерної пропозиції** | Кінцевий строк подання тендерних пропозицій 28.12.2023 року до 09:00 год. за київським часом. *(строк для подання тендерних пропозицій не може бути менше, ніж сім днів з дня оприлюднення оголошення про проведення відкритих торгів в електронній системі закупівель).*  Тендерні пропозиції після закінчення кінцевого строку їх подання не приймаються електронною системою закупівель.  Кожен учасник має право подати лише одну тендерну пропозицію. |
| 4.2 | **Дата та час розкриття тендерної пропозиції** | Дата і час розкриття тендерних пропозицій, дата і час проведення електронного аукціону визначаються електронною системою закупівель автоматично в день оприлюднення замовником оголошення про проведення відкритих торгів в електронній системі закупівель.  Розкриття тендерних пропозицій здійснюється відповідно до статті 28 Закону (положення абзацу третього частини першої та абзацу другого частини другої статті 28 Закону не застосовуються).  Не підлягає розкриттю інформація, що обґрунтовано визначена учасником як конфіденційна, у тому числі інформація, що містить персональні дані. Конфіденційною не може бути визначена інформація про запропоновану ціну, інші критерії оцінки, технічні умови, технічні специфікації та документи, що підтверджують відповідність кваліфікаційним критеріям відповідно до статті 16 Закону, і документи, що підтверджують відсутність підстав, визначених пунктом 47 Особливостей. |
| **Розділ 5. Оцінка тендерної пропозиції** | | |
| 5.1 | **Перелік критеріїв оцінки та методика оцінки тендерних пропозицій із зазначенням питомої ваги критерію** | Для проведення Відкритих торгів (з особливостями) із застосуванням електронного аукціону повинно бути подано не менше двох тендерних пропозицій. Електронний аукціон проводиться електронною системою закупівель відповідно до статті 30 Закону.  Якщо була подана одна тендерна пропозиція, електронна система закупівель після закінчення строку для подання тендерних пропозицій, визначених замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, розкриває всю інформацію, зазначену в тендерній пропозиції, крім інформації, визначеної пунктом 40 Особливостей, не проводить оцінку такої тендерної пропозиції та визначає таку тендерну пропозицію найбільш економічно вигідною. Протокол розкриття тендерних пропозицій формується та оприлюднюється відповідно до частин третьої та четвертої статті 28 Закону.  Замовник розглядає таку тендерну пропозицію відповідно до вимог статті 29 Закону (положення частин другої, п’ятої - дев’ятої, одинадцятої, дванадцятої, чотирнадцятої, шістнадцятої, абзаців другого і третього частини п’ятнадцятої статті 29 Закону не застосовуються) з урахуванням положень пункту 43 Особливостей. Замовник розглядає найбільш економічно вигідну тендерну пропозицію учасника процедури закупівлі відповідно до пункту 36 Особливостей щодо її відповідності вимогам тендерної документації.  Якщо замовником встановлені інші, крім ціни, критерії оцінки відповідно до методики оцінки, після закінчення строку для подання тендерних пропозицій, визначеного замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, в електронній системі закупівель автоматично визначаються показники інших критеріїв оцінки та приведена ціна, після чого розкривається інформація про приведену ціну.  Якщо замовником застосовуються інші, крім ціни, критерії оцінки, у тендерній документації визначається їх вартісний еквівалент або питома вага таких критеріїв у загальній оцінці тендерних пропозицій. Питома вага цінового критерію не може бути нижчою ніж 70 відсотків.  **Перелік критеріїв та методика оцінки тендерної пропозиції із зазначенням питомої ваги критерію:**  Оцінка тендерних пропозицій здійснюється на основі критерію „Ціна”. Питома вага – 100%.  Учасник визначає ціни на товар, що він пропонує поставити за договором про закупівлю, з урахуванням податків і зборів (в тому числі податку на додану вартість (ПДВ), у разі якщо учасник є платником ПДВ), що сплачуються або мають бути сплачені, усіх інших витрат передбачених для товару даного виду.  Найбільш економічно вигідною пропозицією буде вважатися пропозиція з найнижчою ціною з урахуванням усіх податків та зборів (у тому числі податку на додану вартість (ПДВ), у разі якщо учасник є платником ПДВ або без ПДВ — у разі, якщо учасник  не є платником ПДВ.  Керуючись абзацом першим частини 3 статті 22 Закону, замовник з метою запобігання необґрунтованому заниженню ціни, при здійснені закупівлі встановлює вимогу до порядку розрахунку тендерної пропозиції за яку Учасник згоден виконати замовлення.  **Розрахунок тендерної пропозиції, за яку Учасник згоден виконати замовлення, розраховується та вноситься Учасником на електронний майданчик наступним чином:**  Р = ∑ Niплан \* (Цпрогн. +Тпост + Тпер.) \* 1,2, грн з ПДВ де,  Р -сума тендерної пропозиції Учасника у гривні (UAH), з ПДВ.  Р = ∑ Niплан \* (Цпрогн. +Тпост + Тпер.) \* 1,2 грн з ПДВ де,  Р - сума тендерної пропозиції Учасника у гривні (UAH), з ПДВ.  Цпрогн. – прогнозована ціна, яка для даної закупівлі становить – 4,77143 грн. за 1 кВт\*год без ПДВ, (визначена як середньозважена ціна на «ринку на добу наперед» за 1-15 грудня 2023 року – 4,57124 грн за 1 кВт\*год без ПДВ, за даними ДП «Оператор ринку» розміщеними на його веб-сайті www.oree.com.ua з врахуванням індикатора діапазону можливого коливання ціни в періоді постачання (Замовник встановлює величину цього індикатора однакову для всіх Учасників).;  Тпер. - тариф на послуги з передачі електричної енергії з 01.01.2024 року, затверджений регулятором для оператора системи передачі у встановленому порядку відповідно до постанови НКРЕКП від № 2322 від 09 грудня 2023 – 0,52857 грн. за 1 кВт\*год без ПДВ;  Ni план – плановий обсяг закупівлі електричної енергії, визначений цією Тендерною документацією.  Тпост – тариф постачальника, запропонований Учасником, грн. без ПДВ;  1,2 – математичне вираження ставки податку на додану вартість (ПДВ-20 %);  **Тариф постачальника, що визначається учасником у ціні своєї тендерної пропозиції (в тому числі у ціні за результатами аукціону), не може бути величиною від’ємною.**  Учасник надає гарантійний лист про те, що тариф постачальника (Тпост), у тому числі за результатами аукціону, не буде величиною від’ємною. У разі, якщо тариф постачальника (Тпост) за результатами аукціону буде величиною від’ємною, це буде вважатися відмовою від підписання договору про закупівлю.  **Також Учасник у складі тендерної пропозиції зобов’язаний надати Гарантійний лист про те, що надана ним інформація є достовірною, а надана ціна тендерної пропозиції та за результатами проведеного аукціону розрахована у відповідності до порядку розрахування ціни встановленої у даній тендерній документації та є також достовірною без від’ємного значення** тарифа постачальника (Тпост)**.**  **У випадку якщо** тариф постачальника (Тпост) **в тому числі за результатом проведеного аукціону буде величиною від’ємною, та/або Учасник зазначить недостовірну інформацію тендерну пропозицію Учасника буде відхилено.**  **Учасник у складі тендерної пропозиції зобов’язаний надати лист-погодження про те, що Учасник погоджується з тим, що у випадку якщо** тариф постачальника (Тпост) **Учасника та із врахуванням проведеного аукціону буде величиною від’ємною та/або якщо**  **Учасник надасть недостовірну інформацію то його тендерна пропозиція буде відхиленою Замовником.**  *Ціна тендерної пропозиції не може перевищувати очікувану вартість предмета закупівлі, зазначену в оголошенні про проведення відкритих торгів, з урахуванням абзацу другого пункту 28 Особливостей.*  *До розгляду не приймається тендерна пропозиція, ціна якої є вищою ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів.*  Розгляд та оцінка тендерних пропозицій здійснюються відповідно до статті 29 Закону (положення частин [другої](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1513), [дванадцятої](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1531), [шістнадцятої](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1553), абзаців [другого](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1550) і [третього](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1551) частини п’ятнадцятої статті 29 Закону не застосовуються) з урахуванням положень [пункту 43](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D1%80%D0%BE%D0%B7%D0%BA%D1%80%D0%B8%D1%82%D1%82%D1%8F#n588) Особливостей.  Замовник має право звернутися за підтвердженням інформації, наданої учасником/переможцем процедури закупівлі, до органів державної влади, підприємств, установ, організацій відповідно до їх компетенції.  У разі отримання достовірної інформації про невідповідність учасника процедури закупівлі вимогам кваліфікаційних критеріїв, наявність підстав, визначених пунктом 47 Особливостей, або факту зазначення у тендерній пропозиції будь-якої недостовірної інформації, що є суттєвою під час визначення результатів відкритих торгів, замовник відхиляє тендерну пропозицію такого учасника процедури закупівлі.  Якщо замовником під час розгляду тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі виявлено невідповідності в інформації та/або документах, що подані учасником процедури закупівлі у тендерній пропозиції та/або подання яких передбачалося тендерною документацією, він розміщує у строк, який не може бути меншим, ніж два робочі дні до закінчення строку розгляду тендерних пропозицій, повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей в електронній системі закупівель.  Під невідповідністю в інформації та/або документах, що подані учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції та/або подання яких вимагається тендерною документацією, розуміється у тому числі відсутність у складі тендерної пропозиції інформації та/або документів, подання яких передбачається тендерною документацією (крім випадків відсутності забезпечення тендерної пропозиції, якщо таке забезпечення вимагалося замовником, та/або відсутності інформації (та/або документів) про технічні та якісні характеристики предмета закупівлі, що пропонується учасником процедури в його тендерній пропозиції).Невідповідністю в інформації та/або документах, які надаються учасником процедури закупівлі на виконання вимог технічної специфікації до предмета закупівлі, вважаються помилки, виправлення яких не призводить до зміни предмета закупівлі, запропонованого учасником процедури закупівлі у складі його тендерної пропозиції, найменування товару, марки, моделі тощо.  Замовник не може розміщувати щодо одного і того ж учасника процедури закупівлі більше ніж один раз повідомлення з вимогою про усунення невідповідностей в інформації та/або документах, що подані учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, крім випадків, пов’язаних з виконанням рішення органу оскарження. |
| 5.2 | **Інша інформа**  **ція** | Вартість тендерної пропозиції та всі інші ціни повинні бути чітко визначені.  Учасник самостійно відповідає за одержання всіх необхідних дозволів, ліцензій, сертифікатів (у тому числі експортних та імпортних) та інших документів, пов’язаних із поданням пропозиції, та самостійно несе всі витрати на їх отримання.  Учасник самостійно несе всі витрати, пов’язані з підготовкою та поданням його тендерної пропозиції. Замовник у будь-якому випадку не є відповідальним за зміст тендерної пропозиції учасника та за витрати учасника на підготовку пропозиції незалежно від результату торгів.  До розрахунку ціни  пропозиції не включаються будь-які витрати, понесені учасником у процесі проведення процедури закупівлі та укладення договору про закупівлю, витрати пов’язані із оформленням забезпечення тендерної пропозиції (у разі встановлення такої вимоги). Зазначені витрати сплачуються учасником за рахунок його прибутку. Понесені витрати не відшкодовуються (в тому числі  у разі відміни торгів).  Відсутність будь-яких запитань або уточнень стосовно змісту та викладення вимог тендерної документації з боку учасників процедури закупівлі, які отримали цю документацію у встановленому порядку, означитиме, що учасники процедури закупівлі, що беруть участь в цих торгах, повністю усвідомлюють зміст цієї тендерної документації та вимоги, викладені Замовником при підготовці цієї закупівлі.  За підроблення документів, печаток, штампів та бланків чи використання підроблених документів, печаток, штампів, учасник торгів несе кримінальну відповідальність згідно статті 358 Кримінального кодексу України.  Відповідальність за неправомірну передачу замовнику персональних даних, а також їх обробку, несе виключно учасник процедури закупівлі, що подав тендерну пропозицію.  **Інші умови тендерної документації:**  1. Учасники відповідають за зміст своїх тендерних пропозицій, та повинні дотримуватись норм чинного законодавства України.  2.   У разі якщо учасник або переможець не повинен складати або відповідно до норм чинного законодавства (в тому числі у разі подання тендерної пропозиції учасником-нерезидентом / переможцем-нерезидентом відповідно до норм законодавства країни реєстрації) не зобов’язаний складати якийсь зі вказаних в положеннях документації документ, накладати електронний підпис, то він надає лист-роз’яснення в довільній формі в якому зазначає законодавчі підстави ненадання відповідних документів, не накладення електронного підпису або копію/ії роз'яснення/нь державних органів.  3. Документи, що не передбачені законодавством для учасників - юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб - підприємців, не подаються ними у складі тендерної пропозиції.  4. Відсутність документів, що не передбачені законодавством для учасників - юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб - підприємців, у складі тендерної пропозиції не може бути підставою для її відхилення замовником.  5.  Учасники торгів нерезиденти для виконання вимог щодо подання документів, передбачених ***Додатком  1*** ***до тендерної документації***, подають у складі своєї пропозиції, документи, передбачені законодавством країн, де вони зареєстровані.  6. Документи, видані державними органами, повинні відповідати вимогам нормативних актів, відповідно до яких такі документи видані.  7. Якщо вимога в тендерній документації встановлена декілька разів, учасник/переможець може подати необхідний документ або інформацію один раз.  8. Фактом подання тендерної пропозиції учасник підтверджує, що у попередніх взаємовідносинах між Учасником та Замовником оперативно-господарську/і санкцію/ії, передбачену/і пунктом 4 частини 1 статті 236 Господарського кодексу України, як відмова від встановлення господарських відносин на майбутнє, до нього не було застосовано.  Примітка:  *\*У разі застосовування зазначеної санкції Замовник приймає рішення про відмову учаснику в участі у процедурі закупівлі та відхиляє тендерну пропозицію учасника як таку, що не відповідає вимогам, встановленим у тендерній документації відповідно до* [*абзацу першого*](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1422)*частини третьої статті 22 Закону України «Про публічні закупівлі»*  9. Учасники при поданні тендерної пропозиції повинні враховувати норми:  - постанови Кабінету Міністрів України «Про забезпечення захисту національних інтересів за майбутніми позовами держави Україна у зв’язку з військовою агресією Російської Федерації» від 03.03.2022 № 187 (із змінами), оскільки замовник не може виконувати зобов’язання, кредиторами за якими є російська федерація або особи, пов’язані з країною-агресором, що визначені підпунктом 1 пункту 1 цієї постанови;  - постанови Кабінету Міністрів України «Про застосування заборони ввезення товарів з Російської Федерації» від 09.04.2022 № 426 (із змінами), оскільки цією постановою заборонено ввезення на митну територію України в митному режимі імпорту товарів з Російської Федерації;  - Закону України «Про забезпечення прав і свобод громадян та правовий режим на тимчасово окупованій території України» від 15.04.2014 № 1207-VII (із змінами).  Також врахувати, що замовникам забороняється здійснювати публічні закупівлі товарів, робіт і послуг у: громадян Російської Федерації/Республіки Білорусь (крім тих, що проживають на території України на законних підставах); юридичних осіб, утворених та зареєстрованих відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь; юридичних осіб, утворених та зареєстрованих відповідно до законодавства України, кінцевим бенефіціарним власником, членом або учасником (акціонером), що має частку в статутному капіталі 10 і більше відсотків (далі - активи), якої є Російська Федерація/Республіка Білорусь, громадянин Російської Федерації/Республіки Білорусь (крім тих, що проживають на території України на законних підставах), або юридичних осіб, утворених та зареєстрованих відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь, крім випадків коли активи в установленому законодавством порядку передані в управління Національному агентству з питань виявлення, розшуку та управління активами, одержаними від корупційних та інших злочинів; замовникам забороняється здійснювати публічні закупівлі товарів походженням з Російської Федерації/Республіки Білорусь, за винятком товарів, необхідних для ремонту та обслуговування товарів, придбаних до набрання чинності постановою від 12 жовтня 2022 року № 1178 «Про затвердження особливостей здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України «Про публічні закупівлі», на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування».  Першим днем строку, передбаченого цією тендерною документацією та/ або Законом та/ або Особливостями, перебіг якого визначається з дати певної події, вважатиметься наступний за днем відповідної події календарний або робочий день, залежно від того, у яких днях (календарних чи робочих) обраховується відповідний строк. |
| 5.3 | **Відхилення тендерних пропозицій** | Замовник відхиляє тендерну пропозицію із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель у разі, коли:  1) учасник процедури закупівлі:   * підпадає під підстави, встановлені [пунктом 47](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D0%B2%D1%96%D0%B4%D1%85%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F#n615) Особливостей; * зазначив у тендерній пропозиції недостовірну інформацію, що є суттєвою для визначення результатів відкритих торгів, яку замовником виявлено згідно з [абзацом першим](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D0%B2%D1%96%D0%B4%D1%85%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F#n586) пункту 42 Особливостей; * не надав забезпечення тендерної пропозиції, якщо таке забезпечення вимагалося замовником; |
|  |  | * не виправив виявлені замовником після розкриття тендерних пропозицій невідповідності в інформації та/або документах, що подані ним у складі своєї тендерної пропозиції, та/або змінив предмет закупівлі (його найменування, марку, модель тощо) під час виправлення виявлених замовником невідповідностей, протягом 24 годин з моменту розміщення замовником в електронній системі закупівель повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей; * не надав обґрунтування аномально низької ціни тендерної пропозиції протягом строку, визначеного [абзацом першим](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1543) частини чотирнадцятої статті 29 Закону/[абзацом дев’ятим](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D0%B2%D1%96%D0%B4%D1%85%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F#n581) пункту 37 Особливостей; * визначив конфіденційною інформацію, що не може бути визначена як конфіденційна відповідно до вимог [пункту 40](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D0%B2%D1%96%D0%B4%D1%85%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F#n584) Особливостей; * є громадянином Російської Федерації/Республіки Білорусь (крім того, що проживає на території України на законних підставах); юридичною особою, утвореною та зареєстрованою відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь; юридичною особою, утвореною та зареєстрованою відповідно до законодавства України, кінцевим бенефіціарним власником, членом або учасником (акціонером), що має частку в статутному капіталі 10 і більше відсотків (далі - активи), якої є Російська Федерація/Республіка Білорусь, громадянин Російської Федерації/Республіки Білорусь (крім того, що проживає на території України на законних підставах), або юридичною особою, утвореною та зареєстрованою відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь, крім випадків коли активи в установленому законодавством порядку передані в управління Національному агентству з питань виявлення, розшуку та управління активами, одержаними від корупційних та інших злочинів; або пропонує в тендерній пропозиції товари походженням з Російської Федерації/Республіки Білорусь (за винятком товарів, необхідних для ремонту та обслуговування товарів, придбаних до набрання чинності постановою Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 р. № 1178 “Про затвердження особливостей здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України “Про публічні закупівлі”, на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування” (Офіційний вісник України, 2022 р., № 84, ст. 5176);   2) тендерна пропозиція:   * не відповідає умовам технічної специфікації та іншим вимогам щодо предмета закупівлі тендерної документації, крім невідповідності в інформації та/або документах, що може бути усунена учасником процедури закупівлі відповідно до [пункту 43](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D0%B2%D1%96%D0%B4%D1%85%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F#n588) Особливостей; * є такою, строк дії якої закінчився; * є такою, ціна якої перевищує очікувану вартість предмета закупівлі, визначену замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, якщо замовник у тендерній документації не зазначив про прийняття до розгляду тендерної пропозиції, ціна якої є вищою, ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, та/або не зазначив прийнятний відсоток перевищення або відсоток перевищення є більшим, ніж зазначений замовником в тендерній документації; * не відповідає вимогам, установленим у тендерній документації відповідно до [абзацу першого](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1422) частини третьої статті 22 Закону;   3) переможець процедури закупівлі:   * відмовився від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації або укладення договору про закупівлю; * не надав у спосіб, зазначений в тендерній документації, документи, що підтверджують відсутність підстав, визначених у [підпунктах 3](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D0%B2%D1%96%D0%B4%D1%85%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F#n618), [5](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D0%B2%D1%96%D0%B4%D1%85%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F#n620), [6](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D0%B2%D1%96%D0%B4%D1%85%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F#n621) і [12](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D0%B2%D1%96%D0%B4%D1%85%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F#n627) та в [абзаці чотирнадцятому](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D0%B2%D1%96%D0%B4%D1%85%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F#n628) пункту 47 Особливостей; * не надав забезпечення виконання договору про закупівлю, якщо таке забезпечення вимагалося замовником; * надав недостовірну інформацію, що є суттєвою для визначення результатів процедури закупівлі, яку замовником виявлено згідно з [абзацом першим](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D0%B2%D1%96%D0%B4%D1%85%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F#n586) пункту 42 Особливостей.   Замовник може відхилити тендерну пропозицію із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель у разі, коли:  1) учасник процедури закупівлі надав неналежне обґрунтування щодо ціни або вартості відповідних товарів, робіт чи послуг тендерної пропозиції, що є аномально низькою;  2) учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю з тим самим замовником, що призвело до застосування санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків протягом трьох років з дати їх застосування, з наданням документального підтвердження застосування до такого учасника санкції (рішення суду або факт добровільної сплати штрафу, або відшкодування збитків).  Інформація про [відхилення](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D0%B2%D1%96%D0%B4%D1%85%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F" \l "w1_4) тендерної пропозиції, у тому числі підстави такого [відхилення](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D0%B2%D1%96%D0%B4%D1%85%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F" \l "w1_5) (з посиланням на відповідні положення цих особливостей та умови тендерної документації, яким така тендерна пропозиція та/або учасник не відповідають, із зазначенням, у чому саме полягає така невідповідність), протягом одного дня з дати ухвалення рішення оприлюднюється в електронній системі закупівель та автоматично надсилається учаснику процедури закупівлі/переможцю процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, через електронну систему закупівель.  У разі коли учасник процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, вважає недостатньою аргументацію, зазначену в повідомленні, такий учасник може звернутися до замовника з вимогою надати додаткову інформацію про причини невідповідності його пропозиції умовам тендерної документації, зокрема технічній специфікації, та/або його невідповідності кваліфікаційним критеріям, а замовник зобов’язаний надати йому відповідь з такою інформацією не пізніш як через чотири дні з дати надходження такого звернення через електронну систему закупівель, але до моменту оприлюднення договору про закупівлю в електронній системі закупівель відповідно до [статті 10](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1039) Закону. |
| **Розділ 6. Результати торгів та укладання договору про закупівлю** | | |
| 6.1 | **Відміна тендеру чи визнання тендеру таким, що не відбувся** | Замовник *відміняє* відкриті торги у разі:  1) відсутності подальшої потреби в закупівлі товарів, робіт чи послуг;  2) неможливості усунення порушень, що виникли через виявлені порушення вимог законодавства у сфері публічних закупівель, з описом таких порушень;  3) скорочення обсягу видатків на здійснення закупівлі товарів, робіт чи послуг;  4) коли здійснення закупівлі стало неможливим внаслідок дії обставин непереборної сили.  У разі відміни відкритих торгів замовник протягом одного робочого дня з дати прийняття відповідного рішення зазначає в електронній системі закупівель підстави прийняття такого рішення.  Відкриті торги *автоматично відміняються* електронною системою закупівель у разі:  1) відхилення всіх тендерних пропозицій (у тому числі, якщо була подана одна тендерна пропозиція, яка відхилена замовником) згідно з Особливостями;  2) неподання жодної тендерної пропозиції для участі у відкритих торгах у строк, установлений замовником згідно з Особливостями.  Електронною системою закупівель автоматично протягом одного робочого дня з дати настання підстав для відміни відкритих торгів, визначених пунктом 51 Особливостей, оприлюднюється інформація про відміну відкритих торгів.  Відкриті торги можуть бути відмінені частково (за лотом).  Інформація про відміну відкритих торгів автоматично надсилається всім учасникам процедури закупівлі електронною системою закупівель в день її оприлюднення. |
| 6.2 | **Строк укладання договору про закупівлю** | Замовник укладає договір про закупівлю з учасником, який визнаний переможцем процедури закупівлі, протягом строку дії його пропозиції, не пізніше ніж через 15 днів з дати прийняття рішення про намір укласти договір про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації та тендерної пропозиції переможця процедури закупівлі. У випадку обґрунтованої необхідності строк для укладення договору може бути продовжений до 60 днів.  У разі подання скарги до органу оскарження після оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю перебіг строку для укладення договору про закупівлю зупиняється.  З метою забезпечення права на оскарження рішень замовника до органу оскарження договір про закупівлю не може бути укладено раніше ніж через п’ять днів з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю. |
| 6.3 | **Проєкт договору про закупівлю** | Проєкт Договору про закупівлю викладено в Додатку 3 до цієї тендерної документації.  Договір про закупівлю укладається відповідно до вимог цієї тендерної документації та тендерної пропозиції переможця у письмовій формі у вигляді єдиного документа у строки, визначені пунктом 6.2 цієї Тендерної документації.  Проєкт договору про закупівлю надсилається переможцю у спосіб, обраний замовником. Переможець повинен підписати 2 примірники договору про закупівлю (з урахуванням строків, визначених пунктом 6.2 «Строк укладення договору про закупівлю» цього розділу) та у день підписання передати замовнику 2 примірники договору про закупівлю для підписання Замовником. Непідписання переможцем договору про закупівлю та/або не передання примірників цього договору у вказаний строк буде розцінено як відмова переможця від укладення договору про закупівлю, що спричиняє наслідки, передбачені пунктом 6.5 цієї Документації «Дії замовника при відмові переможця торгів підписати договір про закупівлю» цього розділу.  Переможець процедури закупівлі під час укладення договору про закупівлю повинен надати:  1) інформацію про право підписання договору про закупівлю.  У випадку ненадання переможцем інформації про право підписання договору про закупівлю переможець вважається таким, що відмовився від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації або укладення договору про закупівлю та підлягає відхиленню на підставі абзацу 2 підпункту 3 пункту 44 Особливостей. |
| 6.4 | **Умови договору про закупівлю** | Договір про закупівлю за результатами проведеної закупівлі укладається відповідно до Цивільного і Господарського кодексів України з урахуванням положень статті 41 Закону, крім частин другої – п’ятої, сьомої – дев'ятої статті 41 Закону та Особливостей.  Проєкт Договору про закупівлю викладено в ***Додатку 3 до цієї тендерної документації.***  Умови договору про закупівлю не повинні відрізнятися від змісту тендерної пропозиції переможця процедури закупівлі, у тому числі за результатами електронного аукціону, крім випадків:   * визначення грошового еквівалента зобов’язання в іноземній валюті; * перерахунку ціни в бік зменшення ціни тендерної пропозиції переможця без зменшення обсягів закупівлі; * перерахунку ціни та обсягів товарів в бік зменшення за умови необхідності приведення обсягів товарів до кратності упаковки. |
| 6.5 | **Дії замовника при відмові переможця торгів підписати договір про закупівлю** | У разі відмови переможця процедури закупівлі від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації, неукладення договору про закупівлю з вини учасника або ненадання замовнику підписаного договору про закупівлю у визначений строк, замовник відхиляє тендерну пропозицію такого учасника (переможця), визначає переможця процедури закупівлі, строк дії тендерної пропозиції яких ще не минув, та приймає рішення про намір укласти договір про закупівлю у порядку та на умовах, визначених статтею 33 Закону та Особливостями. |
| 6.6 | **Забезпечення виконання договору про закупівлю** | Забезпечення виконання договору про закупівлю не вимагається. |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| до Тендерної документації |  |  |

**ДОДАТОК 1**

**КВАЛІФІКАЦІЙНІ (КВАЛІФІКАЦІЙНИЙ) КРИТЕРІЇ ПРОЦЕДУРИ ЗАКУПІВЛІ ВІДПОВІДНО ДО** [**СТАТТІ 16**](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19/print#n1250) **ЗАКОНУ З УРАХУВАННЯМ ПОЛОЖЕНЬ ОСОБЛИВОСТЕЙ, ПІДСТАВИ ДЛЯ ВІДМОВИ В УЧАСТІ У ВІДКРИТИХ ТОРГАХ (З ОСОБЛИВОСТЯМИ), ВСТАНОВЛЕНІ ПУНКТОМ 47 ОСОБЛИВОСТЕЙ, ІНФОРМАЦІЯ ПРО СПОСІБ ПІДТВЕРДЖЕННЯ ВІДПОВІДНОСТІ УЧАСНИКІВ УСТАНОВЛЕНИМ КРИТЕРІЯМ І ВИМОГАМ ТА ІНШІ ДОКУМЕНТИ ЩО ВИМАГАЮТЬСЯ ТЕНЕДЕРНОЮ ДОКУМЕНТАЦІЄЮ**

**1. Кваліфікаційні (кваліфікаційний) критерії процедури закупівлі відповідно до** [**статті 16**](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19/print#n1250) **Закону та інформація про спосіб документального підтвердження відповідності УЧАСНИКІВ установленим кваліфікаційним (кваліфікаційному) критеріям**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **№ п/п** | **Кваліфікаційні критерії** | **Документи та інформація, які підтверджують відповідність Учасника кваліфікаційним критеріям** |
| **1.** | **Наявність документально підтвердженого досвіду виконання аналогічного (аналогічних) за предметом закупівлі договору (договорів)** | На підтвердження досвіду виконання аналогічного (аналогічних) за предметом закупівлі договору (договорів) Учасник має надати:  1.1. довідку в довільній формі, з інформацією про виконання  аналогічного (аналогічних) за предметом закупівлі договору (договорів)  (не менше одного договору).  1.2. не менше 1 копії договору, зазначеного у довідці у повному обсязі (з усіма укладеними додатковими угодами, додатками та специфікаціями до договору);  1.3. копії/ю документів/у на підтвердження виконання не менше ніж одного договору зазначеного в наданій Учасником довідці (наприклад копія акту приймання-передачі, лист-відгук).  *Інформація та документи можуть надаватися про частково виконаний  договір, дія якого не закінчена.* |

**2. Підтвердження відповідності УЧАСНИКА** (в тому числі для об’єднання учасників як учасника процедури)  вимогам, визначеним у пункті 47 Особливостей.

Замовник не вимагає від учасника процедури закупівлі під час подання тендерної пропозиції в електронній системі закупівель будь-яких документів, що підтверджують відсутність підстав, визначених у пункті 47 Особливостей (крім абзацу чотирнадцятого пункту 47 Особливостей), крім самостійного декларування відсутності таких підстав учасником процедури закупівлі відповідно до абзацу шістнадцятого пункту 47 Особливостей.

Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстав, зазначених в пункті 47 Особливостей (крім підпунктів 1 і 7, абзацу чотирнадцятого пункту 47 Особливостей), **шляхом самостійного декларування відсутності таких підстав** в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції.

Замовник самостійно за результатами розгляду тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі підтверджує в електронній системі закупівель відсутність в учасника процедури закупівлі підстав, визначених [підпунктами 1](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n616) і [7](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n622) пункту 47 Особливостей.

Замовник може прийняти рішення про відмову учаснику процедури закупівлі в участі у відкритих торгах та відхилити тендерну пропозицію учасника процедури закупівлі в разі, коли учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю із цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору. **Учасник** процедури закупівлі, що перебуває в обставинах, зазначених у цьому абзаці, **може надати підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у відкритих торгах.** Для цього учасник (суб’єкт господарювання) повинен довести, що він сплатив або зобов’язався сплатити відповідні зобов’язання та відшкодування завданих збитків. Якщо замовник вважає таке підтвердження достатнім, учаснику процедури закупівлі не може бути відмовлено в участі в процедурі закупівлі.

У разі відсутності технічної можливості самостійного декларування відсутності підстав, зазначених в пункті 47 Особливостей (крім підпунктів 1 і 7, абзацу чотирнадцятого пункту 47 Особливостей), в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції учасником, **рекомендуємо учаснику надати у складі тендерної пропозиції довідку у довільній формі (або гарантійний лист) про відсутність підстав для відмови учаснику процедури закупівлі в участі у відкритих торгах (з особливостями), визначених пунктом 47 Особливостей.**

**3. Перелік документів та інформації  для підтвердження відповідності ПЕРЕМОЖЦЯ вимогам, визначеним у пункті 47 Особливостей:**

**Переможець процедури закупівлі у строк, що не перевищує чотири дні з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, повинен надати замовнику шляхом оприлюднення в електронній системі закупівель документи, що підтверджують відсутність підстав, зазначених у**[**підпунктах 3**](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n618)**,**[**5**](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n620)**,**[**6**](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n621)**і**[**12**](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n627)**та в**[**абзаці чотирнадцятому**](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF#n628)**пункту 47 Особливостей.**

**Переможець процедури закупівлі під час укладення договору про закупівлю повинен надати відповідну інформацію про право**[**підписання**](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/1178-2022-%D0%BF?find=1&text=%D0%BF%D1%96%D0%B4%D0%BF%D0%B8%D1%81%D0%B0%D0%BD%D0%BD%D1%8F+#w1_4)**договору про закупівлю.**

**3.1. Документи, які надаються  ПЕРЕМОЖЦЕМ (юридичною особою):**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **№ п/п** | **Вимоги згідно п. 47 Особливостей** | **Переможець торгів на виконання вимоги згідно п. 47 Особливостей (підтвердження відсутності підстав) повинен надати таку інформацію (документ):** |
| **1** | Керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення корупційного правопорушення або правопорушення, пов’язаного з корупцією.  **(підпункт 3 пункт 47 Особливостей)** | **Інформаційна довідка з Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення, згідно з якою не буде знайдено інформації про корупційні або пов'язані з корупцією правопорушення керівника учасника процедури закупівлі. Довідка надається в період відсутності функціональної можливості перевірки інформації на вебресурсі Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення, яка не стосується запитувача (Замовника).** |
| **2** | \*Керівник учасника процедури закупівлі був засуджений за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом, шахрайством та відмиванням коштів), судимість з якого не знято або не погашено в установленому законом порядку.  **(підпункт 6 пункт 47 Особливостей)** | **Повний витяг з інформаційно-аналітичної системи «Облік відомостей про притягнення особи до кримінальної відповідальності та наявності судимості» сформований у паперовій або електронній формі, що містить інформацію про відсутність судимості або обмежень, передбачених кримінальним процесуальним законодавством України щодо керівника учасника процедури закупівлі.**  **Документ повинен бути не більше тридцяти денної давнини від дати подання документа.** |
| **3** | \*Керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов’язаного з використанням дитячої праці чи будь-якими формами торгівлі людьми.  **(підпункт 12 пункт 47 Особливостей)** |
| **4** | \*Учасник (переможець) процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю із цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору. Учасник процедури закупівлі, що перебуває в обставинах, зазначених у цьому абзаці, може надати підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у відкритих торгах.  **(абзац 14 пункт 47 Особливостей)** | **Довідка в довільній формі**, яка містить інформацію про те, що між переможцем та замовником раніше не було укладено договорів, або про те, що переможець процедури закупівлі виконав свої зобов’язання за раніше укладеним із замовником договором про закупівлю, відповідно, підстав, що призвели б до його дострокового розірвання і до застосування санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків, не було, або довідка з інформацією про те, що він надав підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у відкритих торгах (для цього переможець (суб’єкт господарювання) повинен довести, що він сплатив або зобов’язався сплатити відповідні зобов’язання та відшкодування завданих збитків. |

**3.2. Документи, які надаються ПЕРЕМОЖЦЕМ**

**(фізичною особою чи фізичною особою — підприємцем):**

| **№**  **п/п** | **Вимоги згідно пункту 47 Особливостей** | **Переможець торгів на виконання згідно пункту 47 Особливостей (підтвердження відсутності підстав) повинен надати таку інформацію (документ):** |
| --- | --- | --- |
| **1** | Керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення корупційного правопорушення або правопорушення, пов’язаного з корупцією  **(підпункт 3 пункт 47 Особливостей)** | **Інформаційна довідка з Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення, згідно з якою не буде знайдено інформації про корупційні або пов'язані з корупцією правопорушення фізичної особи, яка є учасником процедури закупівлі. Довідка надається в період відсутності функціональної можливості перевірки інформації на вебресурсі Єдиного державного реєстру осіб, які вчинили корупційні або пов’язані з корупцією правопорушення, яка не стосується запитувача (Замовника).** |
| **2** | Фізична особа, яка є учасником процедури закупівлі, була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов’язане з хабарництвом та відмиванням коштів), судимість з якої не знято або не погашено в установленому законом порядку.  **(підпункт 5 пункт 47 Особливостей)** | **Повний витяг з інформаційно-аналітичної системи «Облік відомостей про притягнення особи до кримінальної відповідальності та наявності судимості» сформований у паперовій або електронній формі, що містить інформацію про відсутність судимості або обмежень, передбачених кримінальним процесуальним законодавством України щодо фізичної особи, яка є учасником процедури закупівлі.**  **Документ повинен бути не більше тридцятиденної давнини від дати подання документа.** |
| **3** | Керівника учасника процедури закупівлі, фізичну особу, яка є учасником процедури закупівлі, було притягнуто згідно із законом до відповідальності за вчинення правопорушення, пов’язаного з використанням дитячої праці чи будь-якими формами торгівлі людьми.  **(підпункт 12 пункт 47 Особливостей)** |
| **4** | Учасник (переможець) процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю із цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору. Учасник процедури закупівлі, що перебуває в обставинах, зазначених у цьому абзаці, може надати підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у відкритих торгах.  **(абзац 14 пункт 47 Особливостей)** | **Довідка в довільній формі**, яка містить інформацію про те, що між переможцем та замовником раніше не було укладено договорів, або про те, що переможець процедури закупівлі виконав свої зобов’язання за раніше укладеним із замовником договором про закупівлю, відповідно, підстав, що призвели б до його дострокового розірвання і до застосування санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків, не було, або довідка з інформацією про те, що він надав підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у відкритих торгах (для цього переможець повинен довести, що він сплатив або зобов’язався сплатити відповідні зобов’язання та відшкодування завданих збитків. |

Замовник не вимагає документального підтвердження публічної інформації, що оприлюднена у формі відкритих даних згідно із [Законом України](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/2939-17) “Про доступ до публічної інформації” та/або міститься у відкритих публічних електронних реєстрах, доступ до яких є вільним, або публічної інформації, що є доступною в електронній системі закупівель, крім випадків, коли доступ до такої інформації є обмеженим на момент оприлюднення оголошення про проведення відкритих торгів (з особливостями).

*У разі участі об’єднання учасників підтвердження відповідності кваліфікаційним критеріям здійснюється з урахуванням узагальнених об’єднаних показників кожного учасника такого об’єднання на підставі наданої об’єднанням інформації.*

|  |  |
| --- | --- |
|  | **ДОДАТОК 2**  до Тендерної документації |

**Інформація про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі — технічні вимоги до предмета закупівлі**

***ТЕХНІЧНА СПЕЦИФІКАЦІЯ***

У разі, якщо нижче міститься посилання на конкретні торговельну марку чи виробника або на конкретний процес, що характеризує продукт чи послугу певного суб’єкта господарювання, чи на торгові марки, патенти, типи або конкретне місце походження чи спосіб виробництва

- читати **«або еквівалент».**

Технічні, якісні характеристики предмета закупівлі повинні передбачати необхідність застосування заходів із захисту довкілля.

**1. Загальні положення**

Відповідно до пункту 3 частини другої статті 22 Закону цей Додаток визначає інформацію про необхідні технічні, якісні, кількісні та інші характеристики предмета закупівлі, а також способи документального підтвердження відповідності тендерної пропозиції учасника цим характеристикам та вимогам до предмета закупівлі.

Учасник повинен надати в складі тендерної пропозиції інформацію та документи, які підтверджують її відповідність технічним, якісним, кількісним та іншим характеристикам (вимогам) предмета закупівлі, відповідно до умов цього Додатку.

Інформація та документи, передбачені цим Додатком, подаються у складі тендерної пропозиції у вигляді електронних документів, файл (файли) з якими завантажуються в електронну систему закупівель у складі тендерної пропозиції.

Обґрунтування необхідності закупівлі даного виду товару – замовник здійснює закупівлю даного виду товару, оскільки він за своїми якісними та технічними характеристиками найбільше відповідатиме вимогам та потребам замовника.

**2. Загальна характеристика предмета закупівлі**

Найменування предмета закупівлі: код національного класифікатора України ДК 021:2015: **09310000-5 «Електрична енергія»**

Місце поставки: **відповідно до Таблиці 1 «ПЕРЕЛIК об'єктів та точок комерційного обліку споживача»**

Таблиця 1

**ПЕРЕЛIК**

**об'єктів та точок комерційного обліку споживача**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| №  з/п | Найменування приєднання (об’єкту),  адреса | Енергетичний ідентифікаційний код точки розподілу (ЕІС код) | Клас споживача | Кількість вводів | Категорія надійності |
|  | Адмінбудинок  м.Берегово, вул.І.Сечені, 17 | 62Z4906003205860 | 2 | 1 | 3 |
|  | Адмінбудинок  90300,м. Ввиноградів, вул.Миру, 48 | 62Z8191166541021 | 2 | 1 | 3 |
|  | Адмінбудинок  смт. В.Березний, вул. Т.Шевченка, 51 | 62Z7907725392937 | 2 | 1 | 3 |
|  | Адмінбудинок  90000, смт.Міжгір'я, вул. Шевченка, 58 | 62Z2035529201095 | 2 | 1 | 3 |
|  | 2 Відділення СБУ –2 89600, м.Мукачево, вул. І.Маргітича, 36, 89600. | 62Z8464288521219 | 2 | 1 | 3 |
|  | Відділення СБУ 89600, м. Мукачево, вул. І.Маргітича, 36 | 62Z1512076009397 | 2 | 1 | 3 |
|  | Відділення СБУ 89600, м. Мукачево, вул. І.Маргітича, 36 | 62Z5970817530299 | 2 | 1 | 3 |
|  | Адмінбудинок м. Перечин, вул. Ужанська, 7 | 62Z0343493074407 | 2 | 1 | 3 |
|  | Гараж, 90600, м.Рахів, вул.Т.Шевченка, 3 | 62Z8430971534199 | 2 | 1 | 3 |
|  | Адмінприміщення,  90600, м. Рахів, вул. Т.Шевченка, 1 | 62Z8855796847439 | 2 | 1 | 3 |
|  | Адмінбудинок-2, 89300, м. Свалява, вул. О. Духновича, 6/1 | 62Z3107215842054 | 2 | 1 | 3 |
|  | Адмінприміщення,  90500, м. Тячів, вул. Незалежності, 27 | 62Z1680091491506 | 2 | 1 | 3 |
|  | Гараж (Срібляста,3) м. Ужгород, вул. Срібляста, 3 | 62Z4972925440185 | 2 | 1 | 3 |
|  |
|  | Адмінбудинок (Довженка, 3) основне. м. Ужгород | 62Z1349529558519 | 2 | 1 | 3 |
|  |
|  | Офіс ( Адмінприміще), 90400, м .Хуст, вул.900 р.Хуст, 41 | 62Z8138336466254 | 2 | 1 | 3 |
|  |
|  | Парковка м. Ужгород, вул. Собранецька, б/н | 62Z0063240958039 | 2 | 1 | 3 |

Планові обсяги споживання, що закуповується: 400 000 кВт\*год

Термін поставки Товару:  **з 01.01.2024 року до 31 грудня 2024 року.**

*Помісячний обсяг електричної енергії в 2024 році визначається відповідно до потреб замовника та узгоджується в договорі про закупівлю під час його підписання з урахуванням фактичних видатків замовника.*

Документи, які повинен подати Учасник для підтвердження того, що він здійснює господарську діяльність відповідно до положень установчих документів (статуту) та відповідно до вимог чинного законодавства:

- Лист учасника про видачу йому НКРЕКП ліцензії на провадження господарської діяльності з постачання електричної енергії, складеним у довільній формі, із долученням копії відповідної Постанови НКРЕКП.

**Умови постачання товару**:

Постачання електричної енергії споживачу регулюється чинним законодавством України:

* Кодексом систем розподілу, затвердженого постановою Національної комісії регулювання електроенергетики та комунальних послуг України від 14.03.2018 № 310;
* Кодексом системи передачі, затвердженого постановою Національної комісії регулювання електроенергетики та комунальних послуг України від 14.03.2018 № 309;
* Законом України від 13.04.2017 № 2019-VIII «Про ринок електричної енергії»;
* Правилами роздрібного ринку електричної енергії, затвердженими постановою Національної комісії регулювання електроенергетики та комунальних послуг України від 14.03.2018 № 312;
* Закон України «Про публічні закупівлі»;
* Правила ринку «на добу наперед» на внутрішньодобовому ринку, Правила ринку та іншими нормативними актами прийнятими на виконання Закону України «Про ринок електричної енергії».
* Постановою НКРЕКП від 14.03.2018 № 307 «Про затвердження Правил ринку»;
* Постановою НКРЕКП від 27.12.2017 № 1469 «Про затвердження Ліцензійних умов провадження господарської діяльності з постачання електричної енергії споживачу»;
* Іншими нормативно-правовими актами, прийнятими на виконання Закону України «Про ринок електричної енергії».

**Послуги з передачі та розподілу електричної енергії:**

До ціни пропозиції учасник зобов’язаний включити витрати на **послуги з передачі електричної енергії за регульованим тарифом**

Послуги з розподілу електричної енергії сплачуються Споживачем за окремим Договором

Приймання – передача електричної енергії, поставленої Постачальником та прийнятої Споживачем/Замовником у звітному місяці, оформлюється шляхом підписання уповноваженими особами Сторін щомісячних *актів приймання-передачі*.

**Вимоги щодо якості електричної енергії.**

Параметри якості електричної енергії в точках приєднання Споживача у нормальних умовах експлуатації мають відповідати параметрам, визначеним у ДСТУ EN 50160:2014.Характеристики напруги електропостачання в електричних мережах загального призначення (EN 50160:2010, IDT).

Оцінка відповідності показників якості електричної енергії проводиться на проміжку розрахункового періоду, рівного 24 годинам.

Для підтвердження того, що Учасник має змогу забезпечити необхідний обсяг електричної енергії та відповідність технічним якісним та кількісним вимогам до предмету закупівля має у складі тендерної пропозиції надати:

- Підтвердження, що дані стосовно учасника закупівлі розміщені в реєстрі РДН/ВДР зі статусом «Активний», на офіційному сайті Оператора ринку <https://www.oree.com.ua/index.php/main/register>.

Так як електрична енергія впливає на навколишнє природнє середовище, під час здійснення цієї закупівлі стосовно технічних, якісних характеристик предмета закупівлі передбачається необхідність застосування заходів із захисту довкілля, в тому числі під час виконання договору про закупівлю учасник зобов’язується дотримуватись передбачених чинним законодавством вимог щодо застосування заходів із захисту довкілля.

|  |  |
| --- | --- |
|  | **ДОДАТОК 3**  до Тендерної документації |
|  |

**ПРОЄКТ ДОГОВОРУ № \_\_\_\_\_**

**ПРО ПОСТАЧАННЯ ЕЛЕКТРИЧНОЇ ЕНЕРГІЇ СПОЖИВАЧУ**

|  |  |
| --- | --- |
| **м. \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_** | **«\_\_» \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ 202\_\_ року** |

**\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_,** що здійснює діяльність на підставі ліцензії на постачання електричної енергії \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_, далі – **Постачальник**, в особі \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_, який діє на підставі \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_, з однієї сторони, іУправління СБ України в Закарпатській області, в особі т.в.о начальника Управління БЛУДА Володимира Володимировича, який діє на підставі положення Про Управління СБ України в Закарпатській області, (далі за текстом – **Споживач)**, з другої сторони, а разом поіменовані **Сторони**, уклали цей договір на постачання електричної енергії (далі – Договір) на наведених нижче умовах.

**1. Загальні положення**

1.1. Цей Договір встановлює порядок та умови постачання електричної енергії як товарної продукції Споживачу Постачальником.

1.2. Умови цього Договору розроблені відповідно до Закону України «Про ринок електричної енергії» та Правил роздрібного ринку електричної енергії, затверджених постановою НКРЕКП від 14.03.2018 № 312 (зі змінами) (далі - ПРРЕЕ).

1.3. У цьому Договорі терміни вживаються в значеннях, наведених в Законі України «Про ринок електричної енергії» та ПРРЕЕ.

1.4. Постачальник підтверджує наявність ліцензії від \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ №\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_на право провадження господарської діяльності з постачання електричної енергії Споживачу, виданої згідно з законодавством України. Постачальник зобов’язується забезпечити дійсність ліцензії на весь строк дії Договору.

**2. Предмет Договору**

2.1. За цим Договором Постачальник продає (постачає) електричну енергію Споживачу для забезпечення потреб електроустановок Споживача (код згідно з **ДК 021:2015: 09310000-5 Електрична енергія (далі –Товар/електрична енергія)**, а Споживач оплачує Постачальнику вартість використаної електричної енергії та здійснює інші платежі згідно з умовами цього Договору.

2.2. Постачання Товару за цим Договором передбачає поставку 400 000 кВт\*год електричної енергії для забезпечення потреб електроустановок Споживача за допомогою технічних засобів розподілу електричної енергії.

2.3. Очікуваний обсяг закупівлі електричної енергії визначається відповідно до Додатку 1 (Комерційна пропозиція) до цього Договору та відповідає очікуваному обсягу закупівлі послуг з розподілу електричної енергії у оператора системи розподілу (далі – ОСР).

2.4. Обов'язковою умовою для постачання Товару Споживачу є наявність у Споживача діючого договору з оператором системи розподілу про надання послуг з розподілу, на підставі якого Споживач набуває право отримувати послугу з розподілу електричної енергії.

**3. Умови постачання**

3.1. Електрична енергія за цим договором постачається в період з 01.01.2024 року до 31.12.2024 року. Дата початку постачання Постачальником та споживання Споживачем електричної енергії визначається Споживачем самостійно, про що Споживач повідомляє Постачальника листом направленим на його адресу (в т.ч. на електронну пошту) не пізніше ніж за п'ять робочих днів, до такої дати.

3.2. Обсяг фактичного споживання Товару Споживачем визначається на підставі даних комерційного обліку. Організація порядку здійснення комерційного обліку споживання Товару Споживачем здійснюється відповідно до вимог ПРРЕЕ, Кодексу комерційного обліку електричної енергії, затвердженого постановою НКРЕКП від 14.03.2018 № 311 (далі – Кодекс комерційного обліку) та інших нормативно-правових актів.

3.3. Порядок припинення та відновлення постачання Товару Споживачу здійснюється   
у порядку, встановленому ПРРЕЕ, та умовами цього Договору.

3.4. Постачальник за цим Договором не має права вимагати від Споживача будь-якої іншої плати, що не визначена у Додатку 3 (Договірна ціна) до цього Договору.

3.5. Споживач має право вільно змінювати Постачальника відповідно до процедури, визначеної ПРРЕЕ та положень цього Договору.

**4. Якість постачання електричної енергії**

4.1. Для забезпечення безперервного постачання Товару Споживачу Постачальник зобов'язується здійснювати своєчасну закупівлю електричної енергії в обсягах, що за належних умов забезпечить задоволення попиту на споживання електричної енергії Споживачем.

4.2. Постачальник зобов’язується забезпечити дотримання загальних та гарантованих стандартів якості Товару відповідно до Порядку забезпечення стандартів якості електропостачання та надання компенсацій споживачам за їх недотримання, затвердженого постановою НКРЕКП від 12.06.2018 № 375 (зі змінами) (далі – Порядок).

4.3. Постачальник зобов'язується забезпечити комерційну якість Товару, що передбачає вчасне та повне інформування Споживача про умови постачання електричної енергії, ціни на електричну енергію, надання роз'яснень щодо положень актів чинного законодавства, якими регулюються відносини Сторін, ведення точних та прозорих розрахунків зі Споживачем, а також можливість вирішення спірних питань шляхом досудового врегулювання.

4.4. Параметри якості електроенергії в точках приєднання Споживача в нормальних умовах експлуатації мають відповідати параметрам, визначеним у ДСТУ EN 50160:2014 Характеристики напруги електропостачання в електричних мережах загальної призначеності (EN 50160:2010, IDT).

Оцінка відповідності показників якості електричної енергії проводиться на проміжку розрахункового періоду, рівного 24 годинам.

**5. Ціна та порядок її розрахунку, порядок обліку та оплати електричної енергії**

5.1. Загальна ціна електричної енергії за цим Договором визначена відповідно до Додатку 1 (Комерційна пропозиція) з урахуванням очікуваного обсягу закупівлі електричної енергії протягом строку, та становить: \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_грн. (\_\_\_гривень \_\_\_\_копійок), без ПДВ, крім того ПДВ \_\_\_\_\_\_грн. (\_\_\_\_\_\_гривень \_\_\_\_ копійок.), **всього з ПДВ \_\_\_\_**грн. (\_\_\_\_грн. \_\_\_\_ коп.)

5.2. Ціна за електричну енергію включає обов’язкові платежі, збори, митні тарифи, податки, прямі витрати, накладні та інші витрати, витрати сторонніх організацій та прибуток, який Постачальник планує одержати та не включає вартість послуг ОСР електричної енергії. Оплату послуг з розподілу електричної енергії Споживач здійснює безпосередньо ОСР.

5.3. Ціна за електричну енергію за цим Договором може змінюватися з дотриманням Сторонами норм, передбачених Законом України «Про публічні закупівлі», Особливостей здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України «Про публічні закупівлі», на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування, затверджених постановою Кабінету Міністрів України від 12.10.2022 № 1178. Зміну ціни за електричну енергію Сторони оформлюють шляхом підписання додаткової угоди до Договору, яка невід’ємною частиною Договору.

5.4. Ціна електричної енергії має зазначатися Постачальником у рахунках за спожиту електричну енергію(далі – Рахунок) та Актах прийняття-передачі електричної енергії (далі – Акт).

Постачальник до 11 (одинадцятого) числа місяця, наступного за розрахунковим, виставляє Споживачу Рахунок та Акт приймання-передачі електричної енергії. Споживач зобов’язаний розглянути та підписати вказаний Акт у строк, що не перевищує 5 (п’яти) робочих днів або дати вмотивовану відмову від підписання такого акту, у цей же строк.

5.5. Розрахунковим періодом за цим Договором є календарний місяць.

5.6. Обсяг споживання Товару по об’єкту Споживача визначається на підставі даних комерційного обліку. Розрахунковою датою (кінцем попереднього та початком наступного розрахункового періоду) є 1 (перше) число кожного календарного місяця.

5.7. Споживач здійснює оплату за цим Договором на поточний рахунок Постачальника із спеціальним режимом використання.

5.8. Звіряння фактичного обсягу спожитої електричної енергії на певну дату чи протягом відповідного періоду проводиться за вимогою однієї із Сторін, шляхом складання двостороннього акта звіряння взаєморозрахунків (далі – Акт звіряння).

5.9. Фінансування Договору здійснюється за рахунок коштів державного бюджету України.

5.10. Оплата за певним Рахунком може проводитись з різних джерел. Замовник самостійно визначає суми оплати за джерелами фінансування за кожним Рахунком.

5.11. Обсяги фінансування, в тому числі зміну таких обсягів протягом дії Договору, за кожним джерелом Споживач визначає самостійно, про що письмово повідомляє Постачальника відповідними листами, які стають невід'ємними частинами Договору.

5.12. Зобов'язання Споживача щодо оплати за рахунок коштів державного бюджету України наступають при наявності та в межах відповідного бюджетного призначення для фінансування цього Договору на поточний бюджетний рік.

5.13. Споживач має право зменшувати обсяг закупівлі та загальну вартість Договору, в тому числі залежно від реального фінансування видатків.

5.14. Виходячи із можливостей та наявності коштів Споживач може застосовувати попередню оплату (авансовий платіж) з остаточним розрахунком, що проводиться за фактично відпущену електричну енергію. Попередня оплата за рахунок бюджетних коштів може бути застосована Споживачем на умовах, в розмірі та в строк, визначений відповідно до діючого, на момент проведення попередньої оплати, законодавства України що регламентує проведення попередньої оплати за рахунок Бюджетних коштів. Застосування попередньої оплати є правом, ані обов'язком Споживача. Не застосування попередньої оплати не є підставою для невиконання Постачальником своїх зобов'язань за Договором.

5.15. Оплата електричної енергії здійснюється Споживачем у строк, що не перевищує 5 (п’ять) робочих днів з моменту отримання Рахунку та Акту приймання-передачі, але в будь якому випадку не пізніше 20 (двадцяти) календарних днів після закінчення розрахункового періоду.

**6. Права та обов'язки Споживача**

**6.1. Споживач має право у тому числі але не обмежуючись:**

6.1.1. Отримувати електричну енергію на умовах, визначених у цьому Договорі;

6.1.2. Купувати електричну енергію із забезпеченням рівня якості Товару, відповідно до вимог діючих стандартів якості надання послуг, затверджених Регулятором, а також на отримання компенсації за порушення таких вимог;

6.1.3. Безоплатно отримувати всю інформацію стосовно його прав та обов’язків, інформацію про ціну, порядок оплати спожитої електричної енергії, а також іншу інформацію, що має надаватись Постачальником відповідно до чинного законодавства та/або цього Договору;

6.1.4. Безоплатно отримувати інформацію про обсяги та інші параметри власного споживання електричної енергії;

6.1.5. Звертатися до Постачальника для вирішення будь-яких питань, пов'язаних з виконанням цього Договору;

6.1.6. Проводити звіряння фактичних розрахунків в установленому ПРРЕЕ порядку з підписанням Акта звіряння;

6.1.7. Вільно обирати іншого Постачальника з дотриманням умов даного Договору та розірвати цей Договір у встановленому цим Договором та чинним законодавством порядку;

6.1.8. Мати інші права, передбачені законодавством і цим Договором.

**6.2. Споживач зобов'язується** **у тому числі але не обмежуючись:**

6.2.1. Забезпечувати своєчасну та повну оплату спожитої електричної енергії відповідно до умов цього Договору;

6.2.2. Мати діючий договір про надання послуг з розподілу електричної енергії з ОСР (у разі відсутності – укласти такий договір) для набуття права на правомірне споживання електричної енергії та фізичну доставку електричної енергії до межі балансової належності об'єкта Споживача;

6.2.3. Раціонально використовувати електричну енергію, обережно поводитися з електричними пристроями та використовувати отриману електричну енергію виключно для власного споживання та не допускати несанкціонованого споживання електричної енергії;

6.2.4. Безперешкодно допускати на свій об’єкт, де розташований вузол обліку електричної енергії, засоби вимірювальної техніки, представників Постачальника після пред'явлення ними службових посвідчень для звіряння показників фактично спожитих Споживачем обсягів електричної енергії;

6.2.5. Вживати заходів, спрямованих на запобігання травматизму та загрозі життю, пошкодженню обладнання та продукції, негативним екологічним наслідкам тощо, у разі отримання попередження про відключення (обмеження) згідно ПРРЕЕ;

6.2.6. Виконувати інші обов'язки, покладені на Споживача чинним законодавством та/або цим Договором.

**7. Права та обов'язки Постачальника**

**7.1. Постачальник має право** **у тому числі але не обмежуючись:**

7.1.1. Отримувати від Споживача оплату за поставлену електричну енергію;

7.1.2. Контролювати правильність оформлення Споживачем платіжних документів;

7.1.3. Ініціювати процедуру припинення постачання електричної енергії Споживачу у порядку та на умовах, визначених цим Договором та чинним законодавством;

7.1.4. Безперешкодного доступу до розрахункових засобів вимірювальної техніки Споживача для перевірки показників фактично спожитих Споживачем обсягів електричної енергії;

7.1.5. Проводити разом зі Споживачем звіряння фактично спожитих обсягів електричної енергії з підписанням Акта звіряння;

7.1.6. Отримувати відшкодування збитків від Споживача, що понесені Постачальником у зв'язку з невиконанням або неналежним виконанням Споживачем своїх зобов'язань перед Постачальником, відповідно до умов цього Договору та чинного законодавства;

7.1.7. Мати інші права, передбачені чинним законодавством і цим Договором.

**7.2. Постачальник зобов'язується** **у тому числі але не обмежуючись:**

7.2.1. Забезпечувати належну якість Товару відповідно до вимог чинного законодавства та цього Договору;

7.2.2. Надавати Споживачу інформацію про його права та обов’язки, ціни на електричну енергію, порядок оплати за спожиту електричну енергію, порядок зміни діючого Постачальника та іншу інформацію, що вимагається цим Договором та чинним законодавством, а також інформацію про ефективне споживання електричної енергії. Така інформація оприлюднюється на офіційному веб-сайті Постачальника і безкоштовно надається Споживачу на його запит;

7.2.3. Надавати Споживачеві безоплатно платіжні документи та форми звернень;

7.2.4. Приймати оплату відповідно до умов цього Договору;

7.2.5. Розглядати в установленому законодавством порядку звернення Споживача, зокрема з питань нарахувань за електричну енергію, і за наявності відповідних підстав задовольняти його вимоги;

7.2.6. Забезпечувати належну організацію власної роботи для можливості передачі та обробки звернення Споживача з питань, що пов'язані з виконанням цього Договору;

**8. Порядок припинення та відновлення постачання електричної енергії**

8.1. Постачальник має право звернутися до ОСР з вимогою про відключення об'єкта Споживача від електроживлення у випадку порушення Споживачем строків оплати за спожиту електричну енергію за цим Договором більше ніж на 30 календарних днів, при цьому письмово попередивши Споживача про таке відключення за 10 робочих днів, у тому числі за графіком погашення заборгованості.

8.2. Припинення електропостачання не звільняє Споживача від обов'язку сплатити заборгованість Постачальнику за спожиту електричну енергію за цим Договором.

8.3. Відновлення постачання електричної енергії Споживачу може бути здійснено за умови повного розрахунку Споживачем за спожиту електричну енергію за цим Договором або складення Сторонами графіку погашення заборгованості на умовах цього Договору та відшкодування витрат Постачальника на заходи з припинення та відновлення постачання електричної енергії.

8.4. Якщо за ініціативою Споживача необхідно припинити постачання електричної енергії на об'єкт Споживача для проведення капітального ремонту, ремонтних робіт, реконструкції чи технічного переоснащення тощо, Споживач має звернутися до оператора системи розподілу та проінформувати Постачальника.

**9. Відповідальність Сторін**

9.1. За невиконання або неналежне виконання своїх зобов'язань за цим Договором Сторони несуть відповідальність, передбачену цим Договором та чинним законодавством.

9.2. Постачальник має право вимагати від Споживача відшкодування збитків, а Споживач відшкодовує збитки, понесені Постачальником, виключно у разі:

порушення Споживачем строків розрахунків з Постачальником - в розмірі, погодженому Сторонами в цьому Договорі;

відмови Споживача надати представнику Постачальника доступ до свого об'єкта, що завдало Постачальнику збитків - в розмірі фактичних збитків Постачальника.

9.3. Сплата штрафних санкцій не звільняє Сторони від виконання своїх обов'язків за цим Договором.

9.4. За порушення строків виконання зобов'язань по оплаті за цим Договором Споживач сплачує Постачальнику пеню у розмірі подвійної облікової ставки НБУ (що діяла у період, за який сплачується пеня) від суми простроченого платежу за кожний день прострочення виконання зобов'язань.

**10. Порядок зміни електропостачальника**

10.1. Зміна Споживачем Постачальника здійснюється шляхом укладення договору про постачання електричної енергії споживачу з іншим постачальником відповідно до вимог Закону України «Про публічні закупівлі» у порядку встановленого ПРРЕЕ, у випадках, передбачених законодавством.

10.2. Споживач має право у будь-який момент часу змінити постачальника шляхом укладання нового договору про постачання електричної енергії з новим електропостачальником, але обов’язково зобов’язаний попередити про це Постачальника за 21 календарний день до такої зміни, вказавши дату або строки, в які буде відбуватися така зміна (початок дії нового договору про постачання електричної енергії).

**11. Порядок розв’язання спорів**

11.1. Спори та розбіжності, що можуть виникнути із виконання умов цього Договору, у разі якщо вони не будуть узгоджені шляхом переговорів між Сторонами, можуть бути вирішенні шляхом звернення Споживача до Інформаційно-консультаційного центру по роботі із споживачами електричної енергії, що створюється Постачальником згідно з Положенням про Інформаційно-консультаційний центр по роботі із споживачами електричної енергії, затвердженим постановою Національної комісії регулювання електроенергетики України від 12.03.2009 № 299, зареєстрованим в Міністерстві юстиції України 06.04.2009 за № 308/16324 (із змінами) (далі - Положення про ІКЦ).

Під час вирішення спорів Сторони мають керуватися порядком врегулювання спорів, встановленим ПРРЕЕ та Положенням про ІКЦ.

11.2. У разі недосягнення між Сторонами згоди шляхом проведення переговорів або у разі незгоди Споживача із рішенням ІКЦ чи неотримання ним у встановлені ПРРЕЕ та Положенням про ІКЦ строки відповіді Споживач має право звернутися із заявою про вирішення спору до Регулятора чи його територіального підрозділу та/або до енергетичного омбудсмена, центрального органу виконавчої влади, що забезпечує формування державної політики у сфері нагляду (контролю) в галузі електроенергетики (або забезпечує формування та реалізує державну політику в електроенергетичному комплексі), Антимонопольного комітету України.

Врегулювання спорів Регулятором чи його територіальним підрозділом здійснюється відповідно до затвердженого Регулятором порядку. Звернення Споживача до Регулятора чи його територіального підрозділу не позбавляє Сторони права щодо вирішення спору в судовому порядку.

11.3. У разі неможливості вирішити спірні питання та інші розбіжності шляхом переговорів, Сторони можуть передати спір на розгляд суду.

**12. Форс-мажорні обставини**

12.1. Сторони звільняються від відповідальності за часткове або повне невиконання зобов'язань за цим Договором, якщо це невиконання є наслідком непереборної сили (форс-мажорних обставин).

12.2. Під форс-мажорними обставинами розуміють надзвичайні та невідворотні обставини, що об'єктивно унеможливлюють виконання зобов'язань, передбачених умовами цього Договору.

12.3. Строк виконання зобов'язань за цим Договором відкладається на строк дії форс-мажорних обставин.

12.4. Сторони зобов'язані негайно повідомити про форс-мажорні обставини та протягом 14 днів з дати їх виникнення, надати підтверджуючі документи щодо їх настання відповідно до чинного законодавства та умов цього Договору.

12.5. Виникнення форс-мажорних обставин не є підставою для відмови Споживача від сплати Постачальнику за електричну енергію, яка була надана до їх виникнення.

**13. Антикорупційні умови.**

13.1.Кожна зі Сторін цього Договору відмовляється від стимулювання будь-яким чином працівників іншої Сторони, в тому числі шляхом надання грошових сум, подарунків, безоплатного виконання на їх адресу робіт (послуг) та іншими, не пойменованими у цьому пункті способами, що ставить працівника в певну залежність і спрямованого на забезпечення виконання цим працівником будь-яких дій на користь стимулюючої його Сторони.

13.2. Сторони в обов’язковому порядку інформують одна одну про факти недотримання антикорупційних зобов’язань. У разі виникнення у Сторін підозр, що відбулося або може відбутися порушення будь-яких антикорупційних умов, відповідна Сторона зобов’язується повідомити іншу Сторону у письмовій формі. У письмовому повідомленні Сторона зобов’язана посилатися на факти або надати матеріали, що достовірно підтверджують або дають підставу припускати, що відбулося або може відбутися порушення будь-яких положень цих умов контрагентом, його працівниками, що виражається в діях, які кваліфікуються відповідним законодавством, як дача або одержання хабара, комерційний підкуп, а також діях, що порушують вимоги законодавства України та міжнародних актів про протидію легалізацію доходів, отриманих злочинним шляхом.

13.3. Після письмового повідомлення, відповідна Сторона має право призупинити виконання зобов’язань за цим Договором без будь-якої відповідальності перед іншою Стороною до отримання підтвердження, що порушення не відбулося або не відбудеться. Це підтвердження повинно бути надіслано іншою Стороною протягом 7 (семи) робочих днів, але не пізніше 14 (чотирнадцяти) робочих днів з дати отримання письмового повідомлення.

13.4. Сторони гарантують здійснення розгляду фактів недотримання антикорупційних зобов’язань та застосування заходів щодо їх усунення.

13.5. У випадку недотримання строків надання відповідної інформації, що спростовує факт порушення антикорупційних зобов’язань або підтвердження факту порушення антикорупційних зобов’язань однією Стороною, інша вправі відмовитись від цього Договору й вимагати відшкодування збитків.

**14. Строк дії Договору та інші умови**

14.1. Цей Договір набирає чинності з дати його укладання Сторонами і діє до 31 грудня 2024 року включно, а в частині проведення розрахунків – до повного виконання Сторонами своїх зобов’язань за Договором.

14.2. Відповідно до Закону України «Про публічні закупівлі», Особливостей здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України «Про публічні закупівлі», на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування, затверджених постановою Кабінету Міністрів України від 12.10.2022 № 1178, дія Договору може продовжуватися на строк, достатній для проведення процедури закупівлі на початку наступного року в обсязі, що не перевищує 20% суми, визначеної у Договорі, якщо видатки на цю мету затверджено в установленому порядку.

14.3. Істотні умови Договору не можуть змінюватися після його підписання до виконання зобов'язань Сторонами в повному обсязі, крім випадків, визначених пунктом 19 Особливостей затверджених Постановою Кабінету Міністрів України від 12.10.2022 року №1178, передбачених Законом України «Про публічні закупівлі», на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування, а саме:

1) зменшення обсягів закупівлі, зокрема з урахуванням фактичного обсягу видатків замовника;

2) погодження зміни ціни за одиницю товару в договорі про закупівлю у разі коливання ціни такого товару на ринку, що відбулося з моменту укладення договору про закупівлю або останнього внесення змін до договору про закупівлю в частині зміни ціни за одиницю товару. Зміна ціни за одиницю товару здійснюється пропорційно коливанню ціни такого товару на ринку (відсоток збільшення ціни за одиницю товару не може перевищувати відсоток коливання (збільшення) ціни такого товару на ринку) за умови документального підтвердження такого коливання та не повинна призвести до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю на момент його укладення.

3) покращення якості предмета закупівлі за умови, що таке покращення не призведе до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю;

4) продовження строку дії договору про закупівлю та/або строку виконання зобов’язань щодо передачі товару, виконання робіт, надання послуг у разі виникнення документально підтверджених об’єктивних обставин, що спричинили таке продовження, у тому числі обставин непереборної сили, затримки фінансування витрат замовника, за умови, що такі зміни не призведуть до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю;

5) погодження зміни ціни в договорі про закупівлю в бік зменшення (без зміни кількості (обсягу) та якості товарів, робіт і послуг);

6) зміни ціни в договорі про закупівлю у зв’язку з зміною ставок податків і зборів та/або зміною умов щодо надання пільг з оподаткування - пропорційно до зміни таких ставок та/або пільг з оподаткування, а також у зв’язку з зміною системи оподаткування пропорційно до зміни податкового навантаження внаслідок зміни системи оподаткування;

7) зміни встановленого згідно із законодавством органами державної статистики індексу споживчих цін, зміни курсу іноземної валюти, зміни біржових котирувань або показників Platts, ARGUS, регульованих цін (тарифів), нормативів, середньозважених цін на електроенергію на ринку “на добу наперед”, що застосовуються в договорі про закупівлю, у разі встановлення в договорі про закупівлю порядку зміни ціни;

8)зміни умов у зв’язку із застосуванням положень частини шостої статті 41 Закону України «Про публічні закупівлі».

Сторона, що ініціює внесення змін у Договір, надає іншій Стороні підтверджуючі документи, що обґрунтовують настання випадків, зазначених у цьому пункті. Такими документами можуть бути: довідки/листи/висновки уповноважених органів таких як Торгово-промислова палата України чи її територіального відділення / ДП «Держзовнішінформ» /ДП «Укрпромзовнішекспертиза або іншого органу, який має на це повноваження, лист за підписом уповноваженої особи Сторони, посиланням на офіційні джерела інформації державних органів, тощо.

У якості документального підтвердження також може бути завірені належним чином копії (роздруківки з вебсайту) звітів про результати роботи «на добу наперед» та внутрішньодобового ринку (далі РДН/ВДР) та про діяльність оператора ринку(далі ОР) за відповідний період, які оприлюднюються відповідно до законодавства ДП «ОПЕРАТОР РИНКУ» <https://www.oree.com.ua/index.php/main/get_by_id/500>.

Нова ціна застосовується з першого числа місяця у якому зафіксовано зміну ціни відповідно до підтверджуючих документів

14.4. У разі необхідності внесення змін та доповнень до цього Договору кожна із Сторін має право звернутися до іншої з відповідною пропозицією. Якщо ці пропозиції викликані прийняттям нормативно-правових актів, які змінюють умови цього Договору, Сторони мають право внести зміни до Договору, керуючись вимогами цих нормативних документів.

14.5. Усі зміни та доповнення до цього Договору оформлюються письмово та підписуються уповноваженими особами обох Сторін шляхом укладання Додаткової угоди, у наступному порядку:

1) сторона, що ініціює внесення змін, направляє другій стороні повідомлення про зміну та додаткову угоду на електронну пошту, зазначену Сторонами у Договорі;

2) сторона, яка отримала додаткову угоду, протягом 2 (двох) календарних днів від дати отримання розглядає та підписує додаткову угоду, або надає обґрунтовану відповідь.

14.6. Усі повідомлення за Договором вважаються зробленими належним чином, а документи отримані, якщо вони здійснені / направлені одним із зазначених нижче способів:

- у письмовій формі та надіслані листом, вручені кур'єром або особисто за зазначеними в цьому Договорі адресами. Датою отримання таких повідомлень (документів) буде вважатися дата їх особистого вручення або третій календарний день з дати його отримання поштовим відділенням зв'язку, на території обслуговування якого розташований Споживач або об'єкт Споживача;

- направлені на адресу електронної пошти Сторони - одержувача, яка зазначена в Договорі. Електронні документи, які надсилаються електронною поштою, мають оформлюються відповідно до вимог Закону України «Про електронні документи та електронний документообіг», Закону України «Про електронні довірчі послуги» з обов’язковим використанням електронного підпису. В іншому випадку документи, які надсилаються електронною поштою, мають містити підпис уповноваженої особи Сторони-відправника та печатку (у разі її використання). Датою отримання таких повідомлень (документів) буде вважатися дата їх направлення іншій Стороні, за умови, що такі повідомлення направлені до 16 год 00 хв. Повідомлення, направлені після зазначеного часу, вважаються такими, що отримані на наступний день після дати відправлення.

14.7. Сторони зобов’язуються письмово повідомити про зміну будь-яких реквізитів (місцезнаходження, найменування, організаційно-правової форми, банківських реквізитів тощо) не пізніше ніж через 10 днів після настання таких змін.

Таке повідомлення, підписане уповноваженою особою, стає підставою для оформлення додаткової угоди до цього Договору.

14.8. Постачальник має право розірвати цей Договір достроково, письмово повідомивши Споживача про це за 20 робочих днів до очікуваної дати розірвання, у випадках якщо Споживач прострочив оплату за постачання електричної енергії згідно з Договором у розмірі більшому ніж вартість електричної енергії, спожитої протягом двох попередніх місяців, за умови, що Постачальник здійснив письмове попередження Споживачу про можливе розірвання цього Договору.

14.9. Дія цього Договору також припиняється у наступних випадках:

- закінчення строку, припинення дії ліцензії з постачання електричної енергії Постачальником або її анулювання;

- банкрутства або припинення господарської діяльності Постачальником;

- у разі зміни Постачальника-у частині постачання;

- у разі зміни власника об’єкта Споживача та отримання від нового власника (користувача) або оператора системи розподілу документального підтвердження щодо укладення договору про надання послуг з розподілу електричної енергії з новим власником (користувачем) – у частині постачання.

- за згодою сторін.

14.10. Усі правовідносини, що виникають у зв’язку з виконанням умов цього Договору і не врегульовані ним, регламентуються нормами чинного законодавства.

14.11. Цей Договір укладено у двох примірниках, які мають однакову юридичну силу, один з яких зберігається у Постачальника, другий у Споживача.

**15. Додатки до договору**

15.1. Додаток 1 – Комерційна пропозиція

15.2. Додаток 2 – Заява приєднання

15.3. Додаток 3 – Графік прогнозованого щомісячного споживання електричної енергії

**15. Місцезнаходження та банківські реквізити Сторін**

|  |  |
| --- | --- |
| **Постачальник:**  *Адреса місцезнаходження*  *Адреса місця реєстрації*  *Банківські реквізити*  *Контактні дані*  *Посада уповноваженої особи*  \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ Ім’я ПРІЗВИЩЕ | **Споживач:**  Управління СБ України  в Закарпатській області  Юр.адреса: м. Ужгород  E-mail: usbu\_zak@ssu.gov.ua  Телефон/факс : (0312) 61–31-00,  UA838201720343100001000018489,  UA268201720343191001200018489,  UA138201720343131001600018489  в Держказначейській Службі  України в м. Києві.  МФО 820172  ЄДРПОУ 20001562  Т.в.о. начальника Управління СБУ в Закарпатській області  \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_Володимир БЛУД  мп |

|  |  |
| --- | --- |
|  |  |
|  |  |
|  |  |
|  |  |
|  |  |

Додаток № 1

до договору про постачання

електричної енергії споживачу №\_\_\_\_

від \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

**КОМЕРЦІЙНА ПРОПОЗИЦІЯ**

1. Ціна (тариф) електричної енергії, у тому числі диференційовані ціни (тарифи):\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_.
2. Спосіб визначення ціни (тарифу) електричної енергії: за нерегульованим тарифом на електроенергію; диференційовані за зонами доби (тризонний прилад обліку), \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_.

3. Спосіб оплати:

4. Термін надання рахунку за спожиту електричну енергію:

5. Строк його оплати:

6. Визначення способу оплати послуг з розподілу:

7. Розмір пені за порушення строку оплати або штраф:\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_.

8. Розмір компенсації Споживачу за недодержання Постачальником якості надання комерційних послуг:\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_.

9. Розмір штрафу за дострокове розірвання Договору у випадках, не передбачених умовами Договору:\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_.

10. Термін дії Договору та умови пролонгації:

11. Можливість надання пільг, субсидій: немає.

|  |  |
| --- | --- |
| **Постачальник:**  *Адреса місцезнаходження*  *Адреса місця реєстрації*  *Банківські реквізити*  *Контактні дані*  *Посада уповноваженої особи*  \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ Ім’я ПРІЗВИЩЕ | **Споживач:**  Управління СБ України  в Закарпатській області  Юр.адреса: м. Ужгород  E-mail: usbu\_zak@ssu.gov.ua  Телефон/факс : (0312) 61–31-00,  UA838201720343100001000018489,  UA268201720343191001200018489,  UA138201720343131001600018489  в Держказначейській Службі  України в м. Києві.  МФО 820172  ЄДРПОУ 20001562  Т.в.о. начальника Управління СБУ в Закарпатській області  \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_Володимир БЛУД  мп |

Додаток № 2

до договору про постачання

електричної енергії споживачу №\_\_\_\_

від \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

**ЗАЯВА-ПРИЄДНАННЯ**

**до договору про постачання електричної енергії споживачу**

Керуючись статтями 633, 634, 641, 642 Цивільного кодексу України, Правилами роздрібного ринку електричної енергії, затвердженими постановою НКРЕКП від 14.03.2018 № 312 (далі – Правила роздрібного ринку), та ознайомившись з умовами договору про постачання електричної енергії споживачу від \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ (далі – Договір) на сайті електропостачальника (далі – Постачальник) в мережі Інтернет за адресою: http: www.\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\* приєднуюсь до умов Договору на умовах комерційної пропозиції Постачальника № \_\_\_\_\_\_\_\_\_ з такими нижченаведеними персоніфікованими даними.

**Персоніфіковані дані Споживача:**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| 1 | Прізвище, ім’я, по батькові |  |
| 2 | Паспортні дані, ідентифікаційний код (за наявності), ЕДРПОУ (обрати необхідне) |  |
| 3 | Вид об'єкта |  |
| 4 | Адреса об’єкта, ЕІС-код точки (точок) комерційного обліку |  |
| 5 | Найменування Оператора, з яким Споживач уклав договір споживача про надання послуг з розподілу/передачі електричної енергії |  |
| 6 | ЕІС-код як суб’єкта ринку електричної енергії, присвоєний відповідним системним оператором |  |
| 7 | Інформація про наявність пільг/субсидії\* (є/немає) |  |

Початок постачання з «\_\_\_\_\_»\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_20\_\_\_\_р.

**\*Примітка:**

Заповнюється Постачальником, якщо заява-приєднання надається для заповнення Постачальником.

Заповнюється Споживачем, якщо заява-приєднання заповнюється Споживачем самостійно.

За кожним об’єктом споживача надаються окремі ЕІС-коди точок комерційного обліку. Якщо таких точок більше однієї, їх перелік наводиться у додатку до Заяви-приєднання.

Погодившись з цією заявою-приєднанням (акцептувавши її), Споживач засвідчує вільне волевиявлення щодо приєднання до умов Договору в повному обсязі.

З моменту акцептування цієї заяви-приєднання в установленому Правилами роздрібного ринку порядку Споживач та Постачальник набувають всіх прав та обов’язків за Договором і несуть відповідальність за їх невиконання (неналежне виконання) згідно з умовами Договору та чинним законодавством України.

Своїм підписом Споживач підтверджує згоду на автоматизовану обробку його персональних даних згідно з чинним законодавством та можливу їх передачу третім особам, які мають право на отримання цих даних згідно з чинним законодавством, у тому числі щодо кількісних та/або вартісних обсягів наданих за Договором послуг.

**Відмітка про згоду Споживача на обробку персональних даних:**

**\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_**

(дата) (особистий підпис) (П.І.Б. Споживача)

**\*Примітка:**

Споживач зобов'язується у місячний строк повідомити Постачальника про зміну будь-якої інформації та даних, зазначених у заяві-приєднанні.

**Реквізити Споживача:**

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

**Відмітка про підписання Споживачем цієї заяви-приєднання:**

**\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_**

(дата подання заяви-приєднання) (особистий підпис) (П.І.Б. Споживача)

{Додаток 5 із змінами, внесеними згідно з Постановою Національної комісії, що здійснює державне регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг № 1219 від 26.06.2020}

Додаток № 3

до договору про постачання

електричної енергії споживачу №\_\_\_\_

від \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

Графік прогнозованого щомісячного споживання електричної енергії

|  |  |
| --- | --- |
| Місяць | Прогнозований обсяг споживання, кВт\*год |
| Січень | 40 000 |
| Лютий | 38 000 |
| Березень | 30 000 |
| Квітень | 29 000 |
| Травень | 29 000 |
| Червень | 29 000 |
| Липень | 29 000 |
| Серпень | 29 000 |
| Вересень | 29 000 |
| Жовтень | 38 000 |
| Листопад | 40 000 |
| Грудень | 40 000 |

|  |  |
| --- | --- |
| **Постачальник:**  *Адреса місцезнаходження*  *Адреса місця реєстрації*  *Банківські реквізити*  *Контактні дані*  *Посада уповноваженої особи*  \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ Ім’я ПРІЗВИЩЕ | **Споживач:**  Управління СБ України  в Закарпатській області  Юр.адреса: м. Ужгород  E-mail: usbu\_zak@ssu.gov.ua  Телефон/факс : (0312) 61–31-00,  UA838201720343100001000018489,  UA268201720343191001200018489,  UA138201720343131001600018489  в Держказначейській Службі  України в м. Києві.  МФО 820172  ЄДРПОУ 20001562  Т.в.о. начальника Управління СБУ в Закарпатській області  \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_Володимир БЛУД  мп |

|  |  |
| --- | --- |
|  | **ДОДАТОК 4**  до Тендерної документації |
|  |

**ТЕНДЕРНА ПРОПОЗИЦІЯ**

**для участі у відкритих торгах (з особливостями)**

**код CPV згідно ДК 021:2015 – електрична енергія, код CPV згідно ДК 021:2015 – 09310000-5 "Електрична енергія"**

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ *(зазначається повне найменування учасника),* повністю ознайомившись з умовами процедури закупівлі та вивчивши тендерну документацію, подає свою пропозицію для участі у відкритих торгах з особливостями щодо закупівлі електричної енергії– код CPV згідно ДК 021:2015 - 09310000-5 "Електрична енергія" згідно оголошення №\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ (зазначається номер оголошення), оприлюдненого на веб-порталі Уповноваженого органу з питань закупівель.

На виконання зазначеного вище \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ *(зазначається повне найменування учасника)* має можливість та погоджується виконати вимоги Замовника за наступними цінами у відповідності до порядку розрахунку тендерної пропозиції зазначеної у тендерній документації:

**Загальна вартість пропозиції складає: \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ гривень з / без ПДВ** *(зазначається прописом)*

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| п/п | Найменування  предмета закупівлі | Одиниця виміру | Кількість | Ціна за одиницю, грн. (з/без ПДВ) | Сума, грн. (з/без ПДВ) |
| 1 | Електрична енергія, код CPV згідно ДК 021:2015 – 09310000-5 "Електрична енергія" | кВт\*год | 400 000 |  |  |

*Ціна пропозиції включає в себе всі витрати, податки і збори, необхідні платежі, що сплачуються або мають бути сплачені учасником, на загальну суму (з урахуванням ПДВ)*

Зазначеним нижче підписом \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ *(зазначається повне найменування учасника)* підтверджує повну, безумовну та беззаперечну згоду з усіма умовами даної процедури закупівлі та підтверджуємо достовірність наданої інформації та розрахунків.

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
|  |  |  |  |  |
| (посада уповноваженої особи учасника) |  | М.П.\*\*\* (підпис) |  | (ініціали та прізвище) |